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روزنامه ورزشی - اقتصادی

یلدا  شب  مناسب  زدیم،  می  ورق  را  تقویم 

نظرمان را به خود جلب کرد. برای یافتن سوژه 

ای ورزشی برای تهیه گزارش به سراغ تقویم 

ورزشی رفتیم و به تولد یکی از مربیان سازنده 

برخورد  فاتحی  احمد  یعنی  کشور  فوتبال 

کردیم. تولدش هم زمان بود با شب یلدا. نمی 

توان ورزشی نویس بود و شناختی از استاد 

فاتحی نداشت. مردی که سال ها در آکادمی 

فوتبال باشگاه استقلال تلاش کرد تا خروجی 

مجتبی  همچون  بازیکنانی  وی  مدیریت 

جباری، خسرو حیدری، وحید طالب لو، فرزاد 

امیرحسین  تیموریان،  آندرانیک  آشوبی، 

هاشمی،  مرتضی  قربانی،  پیروز  صادقی، 

شاهین خیری و.. باشد. تیم  عقاب را به یاد 

داریم که در سال های نچندان دور به همراه 

زنده یاد رضا احدی تلاش های بسیاری برای 

تیم های  داشتند.  فوتبال  در  بازیکن سازی 

گهر دورود، داماش و.. دیگر تیم هایی بودند 

که احمد فاتحی سابقه فعالیت در آنها را دارد. 

به همین مناسبت با این مربی پیشکسوت که 

 A ،دارای مدرک مربی گری درجه یک ایران

آسیا، گواهی بین المللی مربی گری از کشور 

برزیل است تماس گرفتیم تا جویای احوالش 

آکادمی  تمرین  از  بازدید  به  را  ما  که  شویم 

فوتبال پرسپولیس البرز بازدید داشته باشیم 

تحت  آکادمی  این  از  گزارشی  ادامه  در  که 

مدیریت احمد فاتحی را شاهد هستیم.

اولین نکته که توجهمان را جلب کرد، نظم و 

انضباط حاکم بر تمرین بود، تیم ها نوباوگان، 

نونهالان، نوجوانان و جوانان که هر کدام به 

صورت جداگانه زیر نظر مربیان خود در حال 

حاضر  های  خانواده  سراغ  به  بودند.  تمرین 

رفتیم تا از عملکرد این آکادمی جویا شویم.

آکادمی  ویژگی  ورزشی  اخلاق  رعایت 
پرسپولیس 

یکی از والدین هنرجویان آکادمی باشگاه پرسپولیس، 

ضمن ابراز رضایت از رعایت اخلاق ورزشی در این 

آکادمی، گفت: خوشبختانه آنچه در این آکادمی به 

طور واضح به چشم می خورد این است که تمرین 

ها در سطح بالایی درحال انجام است و هیچگونه بی 

نظمی در این باشگاه دیده نمی شود.

وی ادامه داد: از نظر اخلاق، سلامت و همچنین 

از لحاظ فنی حساسیت های ویژه ای نسبت به 

هنرجویان وجود دارد که این موضوع باعث دلگرمی 
خانواده ها می شود.

یکی دیگر از والدین نیز در گفت و گو با خبرنگار 

دنیای هوادار، گفت: برخی مربیان در سایر باشگاه 

ها فحاشی می کنند و یا همواره با گوشی خود 

صحبت می کنند و هیچگونه توجهی به کیفیت 

احمد  آکادمی  این  اما در  ندارند  بازیکنان  تمرین 

فاتحی، مربیانی را به کار گرفته است که از همه 

لحاظ با کیفیت بالایی مشغول به کار هستند و ما 

نیز به صورت کامل راضی هستیم چراکه از موفقیت 

و تضمین آینده فرزندانمان اطمینان کامل را داریم.

دچار  کشور  فوتبال  استعدادیابی  حوزه  در 
ضعف هستیم

در طرف دیگر زمین تمرین چشممان به محمد 

یاراحمدی مربی و پیشکسوت فوتبال کشور افتاد، 

یاراحمدی که سابقه بازی در تیم منتخب فوتبال 

فوتبال  تیم  عنوان سرپرست  به  فعالیت  و  کشور 

اکسین و گهر دورود را در کارنامه دارد این روزها 

در این آکادمی مشغول به آموزش فوتبال است. با 

وی به گفت و گو پرداختیم. یاراحمدی معتقد است: 

یکی از مشکلات رشته جذاب و پرهوادار فوتبال در 

کشورمان، ضعف در حوزه استعدادیابی است.

محمد یاراحمدی تاکید کرد: مشکل بزرگتر و عمده 

تر این است که ضعف استعدادیابی در باشگاه ها، 

آکادمی و مدارس فوتبال نادیده گرفته می شود، لذا 

تا زمانی که این ضعف پذیرفته و جدی گرفته نشود، 

روند فعلی ادامه خواهد یافت و پیشرفت چشمگیری 
رخ نخواهد داد.

وی گفت: بر همین اساس و برخلاف گذشته و بجای 

پیگیری های اهداف کوچک در مدارس فوتبال، با 

در  است  نظارت های صورت گرفته، تلاش شده 

آکادمی فوتبال پرسپولیس البرز به مرور به سمت 

شناسایی استعدادها و بارور کردن بازیکنان خوش 
فکر و خلاق گام برداریم.

ملی  تیم  سابق  بازیکنان  از  خود  که  یاراحمدی 

نوجوانان است، ادامه داد: چنانچه با همین روند پیش 

رویم نوجوانانی خواهیم داشت که همچون نوجوانان 

فعلی در بازی های جهان بدرخشند.

وی یادآور شد: در آکادمی باشگاه پرسپولیس، تیم 

های پایه و جوان حضور دارند و اولویت این آکادمی 

همواره استفاده از بازیکنان مستعد در تمام رده ها 

بوده است که آینده درخشان توام با پیشرفت های 

چشمگیر در انتظار آنها خواهد بود.

به گفته وی، مربیان این باشگاه با روند صعودی که 

در پیش گرفته اند و تیم های جدیدی که تشکیل 

می دهند، تاکنون موفق به کسب امتیازات برتر، 

موقعیت های بهتر و شرایط مطلوب تری شده اند.

این پیشکسوت فوتبال کشور، با اشاره به نقش مهم 

احمد فاتحی که 10 سال تجربه مدیریت آکادمی 

استقلال را برعهده داشته است، افزود: این تجربه 10 

ساله  حضور در آکادمی استقلال و تجربه بسیاری 

که این شخصیت کارکشته فوتبال دارد، باعث شده 

که از وی به طور مداوم در رده های مختلف سنی 

در  باشگاه های مختلف استفاده شود.

 وی توضیح داد: البته تلاش های همکاران احمد 

فاتحی در خصوص کسب موفقیت های آکادمی 

باشگاه پرسپولیس را نمی توان نادیده گرفت، چراکه 

همه آنها در پیشرفت این باشگاه ایفای نقش کرده 
اند.

که  است  این  واقعیت  کرد:  تصریح  یاراحمدی 

را  تلاش  نهایت  پرسپولیس  آکادمی  مدیریت 

انجام داده تا هرآنچه شایسته یک مدرسه فوتبال 

است را در این آکادمی گردهم آورد، ضمن اینکه 

موارد اخلاقی و انضباطی در ورزش نیز با جدیت 

و حساسیت هرچه بیشتر توسط مربیان این باشگاه 

مورد پیگیری و رسیدگی دقیق قرار می گیرد.

کرد:  خاطرنشان  کشور  فوتبال  پیشکسوت  این 

نوجوانان ما در آن زمان به خوبی در مقابل تیم 

اسپانیا که چندین بازیکن پایه از تیم های بارسلون 

و رئال مادرید را داشت و همواره از لحاظ امکانات 

نیز مشکلات چندانی نداشتند، در این مسابقات به 

خوبی درخشیدند، بنابراین چنانچه ما نیز بتوانیم 

روند تیم اسپانیا را در پیش بگیریم و همواره از لحاظ 

علمی، رسیدگی خوبی به بازیکنان داشته باشیم، 

استعدادهای بچه های ما در سطح کشور و جهان 
کم نظیر خواهد بود.

فوتبال پایه بالاترین اولویت این رشته ورزشی 
است

یکی دیگر از مربیان آکادمی فوتبال پرسپولیس البرز 

نیز به خبرنگار دنیای هوادار گفت: توجه به نونهالان 

و نوجوانان برای ارتقای فوتبال کشور یک ضرورت 

اساسی در توسعهٔ  ناپذیر است و نقش  اجتناب 

این رشته ایفا می کند و تنها با اولویت بخشیدن 

به فوتبال پایه است که می توان در آینده شاهد 

موفقیت این رشته در کشور بود.

»رئوف باباخانی« افزود: بدیهی است که عملکرد بهتر 

بازیکنان فوتبال در سطح حرفه ای تنها می تواند با 

کشف استعداد و رشد و توسعه توانایی های بالقوه 

بازیکنان در سنین پایه به تکامل برسد، همانطور که 

میدانیم استعداد به تنهایی فقط یک استعداد است 

و زمانی به یک قهرمان تبدیل می شود که تحت 
پرورش صحیح قرار گیرد.

وی تاکید کرد: بنابراین مهمترین ویژگی در آکادمی 

ها و مدارس فوتبال، در واقع کشف استعدادها در  

مرحله اول و سپس فرایند پرورش آنها است که این 

فرایند با آموزش مهارتها به بازیکنان در آکادمی ها 

ادامه یافته و با حرفه ای شدن بازیکنان در باشگاهها  
به تکامل می رسد.

باباخانی با تاکید براینکه بازیکنان مستعد باید در 

محیط یادگیری مناسب در آکادمی ها و مدارس 

فوتبال قرار گیرند تا بتوانند شکوفا شوند، گفت: 

آکادمی  های  بچه  از  هرکدام  که  دارم  اطمینان 

با  که  دارند  خاصی  استعداد  البرز  پرسپولیس 

شناسایی  نقاط قوت هریک  از این بازیکنان و برنامه 

ریزی و تمرین مناسب می توان از آنها ستاره هایی 

برای آینده فوتبال ایران ساخت.

به مناسبت 66 سالگی استاد »احمد فاتحی«

اخلاق مداری و آموزش اصولی فوتبال اولویت آکادمی پرسپولیس البرز

گزارش ویژه »دنیای هوادار« 

به مناسبت 66 سالگی 
»احمد فاتحی«

استقلال - ایران جوانبه دلیل آلودگی هوای تهران

آسمان جزیره »آبی« است ... 

  سریع و خشمگین 

  مثل سیتیزن ها! 

چشم ها به نقل و انتقالات مرد آلمانی

لغـو شـد

عکس: محمد نیک آئین

»دنیای هوادار« بررسی می کند

اهمیت  ساخت  بندر خشک در البرز
دنیای هوادار از چالش های پیش روی شورای شهر 

گزارش می دهد
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   »دنیای هوادار« از مهمترین عامل آلودگی
 ریزگردهای البرز گزارش می دهد 
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معرکه گیری این سه کله ...

خارج از محدوده

از  کله...  این سه   - مهرداد تیموری 
حد و اندازه گذشته و به مرحله مشمئز 
کننده رسیده اند، این سه یادشان رفته 
وقتی مصدر امور بودند و هر چه دلشان 
خواست، کردند تا جایی که در طول 
را  کشور  و  مردم  اوضاع  سال  هشت 
به لبه پرتگاه سقوط کشاندند، اکنون 
بجای عذرخواهی با گستاخی تمام و 
برای سرپوش گذاشتن بر تخلف های 
بی شمار خود و با استفاده از ترفند فرار 
به جلو، همچنان به روش  های انحرافی 

خود ادامه می دهند.
با وجود اینکه مردم، انقلاب و نظام هنوز 
هم در حال پس دادن تاوان سنگین 
آن هشت سال کذایی هستند، این سه 
همچنان بر طبل نفاق و ریاکاری های 
خود می کوبند و در آخرین شاهکار 
اینگونه معرکه گیری ها، جناب بقایی 
با تزویر و ظاهرسازی و ژست حق به 
جانب، خود را در جایگاه مظلوم قرار 
داده و با دست آویز قرار دادن فرهنگ 
و سنت بست نشینی و ادعای دفاع از 
علمای اسلام، تلاش می کند تا جایی 
که می تواند بغض و کینه خود را بر سر 
ساختار قانونی نظام بخصوص مقامات 

قوه قضاییه خالی کند.
قانونی که موجب شد  همان ساختار 
این آقای به اصطلاح مدافع مقدسات، 
دوستانش،  و  او  که  کرده  فراموش 
لیاقت  و  شایستگی  هرگونه  برخلاف 
توانستند هشت سال در این مملکت 
در اوج بی تدبیری و نادانی حکمرانی 
از  را  اینکه خود  برای  اکنون  و  کنند 
تک و تا نیاندازند، بازهم با دست زدن 
به روش منحرف پیشین تلاش دارند با 
زیر سووال بردن اصول اخلاقی و قانونی 
از یک سو کسب وجهه کنند و سوی 
دیگر ادعای مظلومیت هم داشته باشند.
حایز اهمیت اینکه این جریان انحرافی 
که شخص احمدی نژاد را هم به کام 
خود کشید و او را به این روز نشاند 
و  مخالفان  ادای  استیصال  از سر  که 
همچنان  دربیاورد،  را  نظام  منتقدان 
فعال است و به عنوان نمونه در بخش 
به یک  بقایی،  معرکه گیری  انتهایی 
باره مشایی زبان باز کرده و با زیرکی 
خاص خودش سخن از دو طرف شامل 
بست  فرهنگ  مخالفان  و  موافقان 

بالطبع  نشینی در تاریخ می گوید و 
نفع جریان  به  از آن  تلاش می کند 

انحرافی نتیجه گیری کند.    
این  انحرافی  جریان  این  آیا  اکنون 
پرسش را از خود کرده است که چه 
شد و چرا ملتی  که با رای خود احمدی 
نژاد را به عنوان رییس جمهوری به اوج 
عزت و جایگاه رساند و سرنوشت این 
کشور را در طول هشت سال به دست 
او سپرد، اکنون به این نقطه از افول و 
حمایت  برای  که  است  رسیده  تنزل 
نوع  این  با  دارد  سعی  ملت  همان 
حرکات و طرح اتهام های واهی و حتی 
با مبادرت به بست نشینی و دامن زدن 
به اینگونه معرکه گیریها شاید شماری 

حامی و پشتیبان پیدا کند.
است  فهم  قابل  راحتی  به  و  بدیهی 
که سکوت می تواند بهترین شیوه در 
مابانه  دلقک  رفتارهای  اینگونه  قبال 
این جریان انحرافی باشد، چراکه قصد 
این تیم سه نفره اساسا این است که با 
گنده گویی های کاذب و بی حساب و 
کتاب، توجه ها را به سمت خودشان 
جلب کنند، با این حال گرچه این شیوه 
نخ نمای آنها دیگر جنبه کسل کننده 
و ملال آور پیدا کرده، اما این سه نفر 
آنچنان لجوج، بی ادب و خودشیفته 
ای  تازه  بازی  به  هرروز  که  هستند 

دست می زنند.
زیرپوشش  بقایی  وقتی  قضیه،  واقع 
ادعای دفاع از ائمه )ع(، علمای اسلام و 
مقدسات، به خود اجازه می دهد هرگونه 
اتهام و توهین را به شخصیت های عالی 
رتبه نظام که منتخب مردم یا منصوب 
مقام معظم رهبری هستند، روا بدارد، 
یا وقتی از ادبیات براندازانه و ضد نظام 
استفاده می کند، پذیرش اینکه او نمی 
فهمد یا نمی داند با این کارهای خود از 
چه خط قرمزهایی عبور کرده، چندان 
آسان نیست، همانگونه که دلایل عدم 
برخورد جدی با او و دو همپالگی هایش 
قوه  بالای  رده  مسوولان  نیز  آنها  که 
قضاییه را در نهایت بی شرمی و جسارت 
مورد حمله قرار می دهند، چندان قابل 

درک نمی تواند باشد.
حال باید اذعان کنم از نوع فلسفه و 
حکمتی که درباره این سه نفر تاکنون 
هستم،  اطلاع  بی  است،  رعایت شده 

لیکن وقتی آنها به انحا مختلف بی هیچ 
شرم و حیایی از جمله منصوبان رهبر 
فرزانه انقلاب را این چنین مورد توهین 
و گاه تمسخر قرار می دهند، نمی توانم 
لذا خیلی  بمانم،  تفاوت و ساکت  بی 
مایلم با یادآوری ادا و اطوار و بی برنامه 
گی های این تیم سه نفره در آن دوران 
که بخاطر قرار گرفتن در قدرت، به هیچ 
یک از توصیه ها و انذارهای افراد مصلح 
و خردمند گوش نکرده و به تاخت و 
کشور  در  زیانبار  و  قاعده  بی  تازهای 
آن   نتیجه  بالطبع  و  دادند  می  ادامه 
بطور خاص چیزی جز تضعیف اقتصاد 
کشور در برابر تحریم ها و دیگر دشمنی 

های مخالفان و معاندان نظام نبود.
واقعیت این است،  اینان در آن دوران که 
با اختیارات بی حد و حصر و نداشتن تعهد 
نسبت به حفظ بیت المال و رعایت قوانین 
و چهارچوب های قانونی، زیان های به 
غایت سنگینی را به این ملت و مملکت 
تحمیل کردند، اکنون نیز با اظهارنظر 
و  ناشایست  غیرمتعارف،  رفتارهای  و 
منافع  درایت خود،  و  اخلاق  از  دور  به 
و مصالح این ملت صبور و مقاوم را در 
معرض تهدید قرار داده اند که می تواند 
به وحدت، همدلی و همبستگی مردم و 

انقلاب و نظام لطمه جدی وارد کند.
و  ماهیتی  تفاوت های  که  اینجاست 
بزرگی  های  شخصیت  های  ارزش 
الله  آیت  حضرت  یاد  زنده  چون 
هاشمی رفسنجانی و رییس جمهوری 
اصلاح طلب بعد از او، با این سه عنصر 
و  خواه  زیاده  طلب،  جاه  خودخواه، 
شود،  می  معلوم  و  آشکار  ماجراجو 
انسانهای دلسوز، فکور و آینده نگری 
که برغم همه بی مهری ها و جفاها در 
حق خود، هرگز لحظه ای از حمایت 
و پشتیبانی از انقلاب و نظام جمهوری 

اسلامی دست برنداشتند.
باری، یک تحلیل ساده نشان می دهد 

که این سه یار و غار با آن کارنامه و 
رفتارهای  و  گذشته  زیانبار  عملکرد 
عبور از خط قرمزها و پا فراتر گذاشتن 
از گلیم خود در ماه های ی اخیر، دو 
اول  کنند،  دنبال می  را  هدف عمده 
غوغا  و  هیاهو  با  دارند  تلاش  اینکه 
پرونده های  با  قانونی  برخورد  هزینه 
سرشار از تخلفات خودشان را بالا ببرند 
و دوم اینکه در توهم واهی بازگشت به 

قدرت را در سر می پرورانند.
 با این حساب می توان گفت، زهی 
سه  شما  حنای  چراکه  باطل،  خیال 
کله ... دیگر برای مردم رنگی ندارد و 
اگر هنوز دارای اندکی انصاف، مروت 
و ذره ای ایران دوستی مورد ادعا در 
وجود شما باقی مانده، بهتر است دست 
از این بازی ها و معرکه گیریهای بی 
آن شجاعت  بجای  و  بردارید  حاصل 
و جسارت قبول واقعیت های عرصه 
سیاسی کشور را در خود تقویت کنید 
و بپذیرید که تاریخ مصرف شما مدت 
ها وسال هاست به پایان رسیده است، 
لذا مطمئن باشید در غیر این صورت 
روزهای خوب و خوشی در انتظار شما 
نیست و چه بسا به بدنامی و رسوایی و 

افتضاح بیشتر منجر شود.
در آخر با توجه به اینکه چندباری است 
و  اظهارنظرها  نکوهش  و  مذمت  در 
رفتارهای این سه نفر مطالبی را قلمی 
کرده ام اما آن ها کماکان بر اینگونه 
رفتارهای بی منطق، بی اخلاق و به 
اصرار  ای  حرفه  اصول  رعایت  از  دور 
ورزیده اند، بنابراین بر خود واجب می 
واژگان  برخی  بکارگیری  بخاطر  دانم 
اخلاق  و  اصول  با  که  نوشتار  این  در 
سنخیت  و  همخوانی  نگاری  روزنامه 
امیدوار باشم  ندارد، پوزش بخواهم و 
دنیای  عزیز  مخاطبان  و  خوانندگان 
من  بر  را  ناگزیر  قصور  این  هوادار 

بخشایند.
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در پی پلمپ خانه های حصار به دلیل
 توزیع مواد مخدر

دادستان کرج: این منازل جزو 
اراضی دولتی است

در پی اعتراض و تجمع مردم به پلمپ منازلی در منطقه حصار 
کرج حاجی رضا شاکرمی، دادستان عمومی و انقلاب کرج، با 
اعلام این خبر که این اتفاق تقریبا مربوط به 4 ماه پیش است، 
گفت: این ساختمان ها جزو املاک و اراضی دولتی است و این 

افراد هیچ مجوز قانونی برای مالکیت آن ندارد. 
وی با بیان اینکه این املاک بدون مجوز، اجاره داده شده گفت: 
با شناسایی و پیگیری نیروی انتظامی این منازل تخلیه و پلمپ 

شده است.
شاکرمی خاطرنشان کرد: این منازل متأسفانه به محلی برای 
خرید، فروش، توزیع و استعمال مواد مخدر بدل شده بود که به 

همین دلیل  اقدامات قانونی صورت گرفت.

اکبریان مطرح کرد:

رنج کرج از تاکسی ها و 
اتوبوس های فرسوده

رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی اظهار 
از شهرهای کشور همچون کلانشهر  کرد: متاسفانه بسیاری 
کرج برغم جمعیت بالا و رنج از معضل ترافیک و آلودگی هوا 
اما به اولیه های حمل و نقل عمومی مثل مترو و بی آر تی 
مجهز نیستند و تاکسی ها و اتوبوس ها نیز از فرسودگی رنج می 
برند و در مجموع مردم هزینه های گزافی را متحمل می شوند 
و رضایتمندی از خدمات ارائه شده توسط ناوگان حمل و نقل 

عمومی چندان رضایت بخش نیست.
عزیزاکبریان به مناسبت روزحمل و نقل عمومی رانندگان گفت: 
بر کسی پوشیده نیست که در عصر کنونی نیازها و اقتضائات و 
ضرورت جابه جایی سریع مسافرین و کالاها در مقاصد درون و 
برون شهری ایجاب می کند که خودروهای بکارگیری شده در 
ناوگان حمل و نقل همگانی با استانداردهای جهانی همخوانی 
داشته و به لحاظ کمیت و کیفیت رضایت عمومی جامعه را 

جلب  نمایند.

یلدای »پویا اشکانی« سحر شد
پیکر سرباز شهید »پویا اشکانی« 
روز یکشنبه در کرج تشییع و در 
گلزار شهدای امامزاده محمد )ع( 

به خاک سپرده شد.
این سرباز وظیفه نیروی انتظامی 
برای   1396 سال  آبان   10
اجرای حکم مرجع قضایی جهت 
دستگیری متهمی به همراه عوامل 
مأموریت  به  کلانتری،  انتظامی 

اعزام شد و به علت ریختن بنزین و آتش سوزی توسط متهم دچار 
سوختگی شدید شد، وی پس از تحمل بیش از یک ماه درد و رنج در 
بیمارستان به شهادت رسید. مراسم ترحیم این شهید بزرگوار امروز 

ساعت 14 در مسجد جامع کمالشهر برگزار خواهد شد.

2 تن از مدافعان حرم لشکر 
فاطمیون استان البرز آسمانی شدند

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران منطقه یک شهرستان کرج 
از شهادت ۲ تن از مدافعان حرم لشکر فاطمیون استان البرز در 
سوریه خبر داد. سیدمحمد حسینی با اشاره به شهادت ۲ تن 
از مدافعان حرم استان البرز در مبارزه با تکفیری ها در سوریه، 
اظهار داشت: شهیدان سیدعلی نقوی و حسین یاوری از لشکر 
فاطمیون استان البرز به دنبال دفاع از حرم عمه سادات به درجه 

رفیع شهادت نائل شدند.
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران منطقه یک شهرستان کرج با 
بیان اینکه آئین تشییع پیکر پاک این شهیدان والامقام روز ۲4 
آذرماه انجام شد، ادامه داد: شهدای مدافع حرم از مقابل مسجد 
باب الحوائج)ع( تا مسجد جامع و گلزار شهدای گمنام محمدشهر 

تشییع شدند.

خبر

راضیه شعبانی - طرح ایجاد بندر خشک در 
البرز بیش از یک سال است که توسط برخی 
از  یکی  عنوان  به  و  شده  مطرح  مسئولان 
تأثیرگذارترین عوامل در بهبود اقتصاد البرز به 

شمار می رود.
داخل  در  ترکیبی  ای  پایانه  خشک  بندر   
کشور و مجاور خطوط اصلی ریلی و جاده ای 
مبادلاتی است که در نزدیکی مراکز تجمع کالا 
)تولید یا مصرف( احداث می شود و حداقل به 
وسیله ۲ شیوه ریل و جاده به بنادر ساحلی یا 
مرزهای فعال تجاری متصل می شود. سالیان 
زیادی بود که طرح بندر خشک در کشور ما 
مغفول مانده بود  اما در نهایت در سال 93 
وعده ها به عمل انجامید و مجوز احداث بندر 
خشک یزد با سرمایه گذاری  4هزار میلیارد در 
سال 93 صادر شد و اردیبهشت 139۵ نیز 
ساخت بندر خشک »اینچه برون« در استان 

گلستان آغاز شد.
همچنین با جدی شدن عزم دولت برای احداث 
و ایجاد این مهم، اعلام شده است که تا پایان 
بندر  باید شش  حداقل  توسعه  برنامه ششم 
خشک را با سرمایه گذاری بخش خصوصی 

احداث کرد.
و  البرز  استان  بالای  به ظرفیت  توجه  با  اما 
وجود خطوط ریلی در این استان و همچنین 
رئیس  است  سال  دو  به  نزدیک  که  خبری 
سازمان صنعت، معدن و تجارت برای ایجاد 
بندر خشک در البرز اعلام کرده بود، پیگیر 

این اتفاق شدیم.
بنامولایی،  با رحیم  با این موضوع  ارتباط  در 
رئیس اتاق بازرگانی البرز گفت و گوی تلفنی 

داشتیم تا ضمن کسب اطلاعات بیشتر، جویای 
چگونگی روند ایجاد بندر خشک در البرز شویم.

وی ابتدا از بندر خشک، تحت عنوان باراندازی 
در کشور برای واردات و صادرات یاد کرد و ایجاد 

این بندر را در البرز مفید دانست.
نیازمند  البرز  در  خشک  بندر  ایجاد 

برنامه ریزی اصولی است
رئیس اتاق بازرگانی استان در خصوص ظرفیت 
البرز برای به ثمر نشاندن این اتفاق اظهار داشت: 
با توجه به اینکه استان البرز از امکاناتی همچون 
بندر  به دریا محروم مانده است و  دسترسی 
خشک به امکانات ریلی و حمل و نقل جاده ای 
نیاز دارد، البرز با وجود این دو در شهرستان 
کرج، می تواند به خوبی بندر خشک داشته 

باشد و از آن استفاده کند.
فرودگاه  وجود  همچنین  مسئول  مقام  این 
پیام را به عنوان عاملی مثبت برای ایجاد بندر 
خشک معرفی کرد و بیان داشت: با توجه به 
بندر  احداث  احتمالی  فاصله کمی که مکان 
خشک، با فرودگاه پیام دارد باید این مبحث 
در بودجه سال 97 دیده شود تا بتوان به نتایج 
مثبتی دست یافت چراکه درصورت توجه به 
این مسئله با وجود توانایی ویژه این منطقه برای 
توزیع، بارگیری و ارسال کالا به سایر استان ها با 

شرایط مطلوبی روبه رو خواهیم شد.
قرار  به  توجه  با  این مسئول،  اما طبق گفته 
بودن  همچنین  و  استان  چند  میان  گرفتن 
در کنار پایتخت می توان اینگونه قلمداد کرد 
که این موقعیتی ویژه برای اقتصاد و تبدیل 
شدن البرز به پایانه ای اقتصادی برای واردات 

و صادرات کالا، محسوب می شود.

یافتن  تحقق  برای  البرز  مسئولین 
بندرخشک همت کنند

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با تأکید بر اینکه 
مسئولین برای تحقق یافتن ایجاد بندرخشک 
در البرز باید همت کنند، عنوان کرد: مبحث 
ایجاد بندر خشک در استان البرز پیش بینی و 
در کمیته راهبردی پیشنهاد داده شده و مکان 
احداث آن نیز تقریبا مشخص شده است اما 
آنچه مهم تلقی می شود آن است که مسئولان 
استانی نسبت به نحوه اداره و راه اندازی آن با 
جدیت تمام پیش بروند و برای پیشبرد سریعتر 
و بهتر طرح، تعریف کاربردی از کارهای ضروری 

داشته باشند.
وی در ادامه سخنان خود تصریح کرد: تحقق 
یافتن این امر به برنامه ریزی اصولی نیاز دارد 
تا حتی تاریخ به ثمر نشاندن این بندر مشخص 

شود.
بنامولایی همچنین با اشاره به این موضوع که 
بخش خصوصی نقش بسزایی را در این مسئله 
از طی  نشان کرد: پس  ایفا می کند، خاطر 
کردن مراحل زیرساختی بندر خشک، می توان 

اداره بندر را برای مدت زمان کوتاهی به بخش 
خصوصی واگذار کرد تا در بحث مالی هم دولت 

به گونه ای تامین شود. 
و  بندر خشک  اینکه  بیان  با  همچنین  وی 
همچنان  که  است  موضوعی  تنها  آن  اداره 
نیاز به پیگیری دارد تصریح کرد: در جلسه 
ایجاد  موضوع  راهبردی  کمیسیون  آینده 
نتایج  و  کرد  خواهم  مطرح  را  بندر خشک 
و دستاوردهای آن را برای انتشار در اختیار 

روزنامه ها قرار می دهیم.

خبرآخرین خبر

مراسم اختتامیه دومین جشنواره رسانه ای ابوذر 
استان البرز با حضور اهالی رسانه در سالن میلاد 

شهرداری کرج برگزار شد.
 »میلاد فیروزان« عکاس و دبیر عکس روزنامه 

»دنیای هوادار« در دومین جشنواره رسانه ای 
ابوذر استان البرز شایسته تقدیر اعلام شد.

استان  رسانه  بسیج  رئیس  نورزی فر،  ابراهیم 
البرز، با اشاره به اینکه در سال گذشته 313 

اثر به جشنواره رسید، بیان کرد: در سال جاری 
جشنواره  به  بوده  پذیرش  قابل  که  اثر   417
رسید که نزدیک به ۵6 اثر با محورهای تعیین 

شده مطابقت نداشت.

دبیر سرویس عکس رورنامه »دنیای هوادار« در جشنواره ابوذر شایسته تقدیر شد 

»دنیای هوادار« بررسی می کند

اهمیت  ساخت 
بندر خشک در البرز

پایگاه خبری تحلیلی

Rastakhiznews @رستاخیز خبر
www.rastakhiznews.ir

عبور اتوبان از وسط کرج، در حالی این کلانشهر 
را به دو بخش شمالی و جنوبی تقسیم کرده که 
معضلات ناشی از آن را نمی توان به ترافیک برون 
شهری یا درون شهری این کلانشهر نسبت داد، 
چرا که این پدیده کم نظیر به ترافیک پیچیده و 
سنگین هر دو بخش برون شهری و درون شهری 
کرج دامن زده و آن را به معضلی برای تمام فصول 

تبدیل کرده است. 
از جمله  اخیر  اقدام هایی طی سال های  البته 
تعریض اتوبان در حدفاصل پل کلاک تا تهران 
اتصال  طرح  که  هاست  سال  یا  گرفته  صورت 
دست  در  کرج  شمالی  بخش  به  همت  بزرگراه 
اجرا بوده اما گره ای از ترافیک اتوبان تهران کرج 
بخصوص در حل فاصل پل کلاک و پل فردیس 

باز نکرده است.
این گره کور ترافیکی در حد فاصل پل های کلاک 
و فردیس، سال هاست که ادامه دارد و مسافران و 
رانندگان 

بسیاری بارها گرفتار معطلی کلافه کننده در این 
گره شده اند، تا جایی که سخن از دو طبقه شدن 
اتوبان تهران - کرج به میان آورده شد و وزیر راه و 
شهرسازی دولت های یازدهم و دوازدهم، در همان 
اوایل دوره اول وزارت خود بازهم موضوع دو طبقه 

کردن این مسیر را مطرح کرد.
حال شاید اتصال بزرگراه همت به بخش شمالی 
مسیر  این  سنگین  ترافیک  از  حدودی  تا  کرج 
بکاهد اما به نظر می رسد اجرای طرح دو طبقه 
کردن اتوبان تهران - کرج تنها نسخه کارساز و 
اجتناب ناپذیر برای حل این معضل باشد، به این 
کل  کردن  طبقه  دو  موضوع  از  جدای  که  نحو 
مسیر اتوبان تهران - کرج، چنانچه فقط مسافت 
بین پل کلاک تا انتهای محدوده شهری کرج واقع 
در پل حصارک بر روی اتوبان به دو طبقه تبدیل 
شود، بخش عمده ای از این معضل دیرپا برطرف 

خواهد شد.
به هرحال از آنجا که این ترافیک سنگین و پیچیده 
برون شهری فقط مختص کرج مرکز استان البرز 
عبورو  برای  کشور  استان  از 10  بیش  و  نیست 
مرور از این مسیر استفاده می کنند، بنابراین باید 
به عنوان یک پروژه ملی تعریف و اعتبارهای ملی 
به آن اختصاص یابد، ضمن اینکه البرز و کرج به 
تنهایی توان و ظرفیت رفع این معضل را ندارند 
و بدون بودجه های کلان دولتی، این معضل 

همچنان پابرجا خواهد ماند.
معاون  ارتقایی«  »خسرو  حال  این  با 
البرز  استاندار  امورعمرانی  هماهنگی 
مشکلات  این  کاهش  به  نسبت 
کرده  خوشبینی  ابراز  ترافیکی 
به  با توجه  و معتقد است: 
در  عمرانی  های  طرح 
اوضاع  اجرا،  دست 
است  بهبود  به  رو 

نوید  را  استان  برای  بهتری  و  خوش  روزهای  و 
می دهد.

45 میلیارد تومان از 120 میلیارد تومان نیاز 
مبرم استان البرز تامین شده است 

ارتقایی در گفت و گو با خبرنگار دنیای هوادار گفت: 
استان البرز به 1۲0 میلیارد تومان اعتبار نیاز مبرم 
دارد که خوشبختانه از زمان آغاز به کار استاندار 
جدید، شاهد بهبود وضعیت طرح های عمرانی 
تومان  میلیارد  بر 4۵  بالغ  مالی  منابع  تامین  و 
بوده ایم، لذا چنانچه اعتبارهای مورد نیاز با همین 
روند تامین شود، شاهد روزهای خوش و اتمام یکی 
از مسیرهای پروژه آزاد راه شمالی تا اواخر سال 

جاری خواهیم بود.
وی تاکید کرد: ترافیک در این استان معضلی است 
که سال ها گریبان گیر البرز نشینان بوده است و 
امیدواریم طرح های عمرانی در دست اجرا، نقش 

موثری در کاهش این مشکل داشته باشد.

پروژه اتصال همت به آزاد راه شمالی کرج با 
ظرفیت بالایی در حال فعالیت است

البرز،  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
همچنین از سرعت بالای روند طرح اتصال آزادراه 
همت به پروژه آزاد راه شمالی کرج به نام آزاد راه 
شهدای البرز، خبر داد و افزود: با وجود تنگناهای 
مالی که طرح های عمرانی با آن رو به رو هستند، 
اما تا چند ماه آینده شاهد بهره برداری از یکی از 

طرح های حمل و نقل جاده ای خواهیم بود.
ارتقایی ادامه داد: درحال حاضر در این پروژه 700 
نفر به طور مداوم با 170 دستگاه ماشین آلات 
راه سازی، در دو شیفت در حال فعالیت هستند 
که برای سرعت بخشیدن به روند پروژه جاده ای، 

امکان راه اندازی شیفت شب نیز وجود دارد.
وی در پاسخ به پرسش خبرنگار دنیای هوادار گفت: 

در صورت اتمام و راه اندازی این پروژه ها، به هیچ 
وجه شاهد ورود اتومبیل ها و بخصوص کامیون 
ها به محدوده کرج نخواهیم بود، چراکه آنها قادر 
خواهند بود به صورت مستقیم از طریق آزاد راه به 

مسیر خود ادامه دهند.

فرودگاه پیام کرج مسافربری هم می شود
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار البرز، در 
بخش دیگری از این گفت و گو به تصویب طرح 
مسافربری فرودگاه پیام کرج اشاره کرد و گفت: با 
توجه به ظرفیت خوب و قابل توجه فرودگاه پیام، 
در صورت اجرای طرح مسافربری هوایی، می توان 
با برنامه ریزی صحیح بر درد دیرینه ترافیک استان 

مرحمی هرچند اندک گذاشت.
و  نیازها  از  یکی  را  دقیق  رسانی  اطلاع  وی، 
ضرورتها برای پیشرفت فرودگاه پیام مورد تاکید 
افزود: شهرداری و شورای اسلامی  و  داد  قرار 
شهر کرج، باید دسترسی مناسب مسافران به 
چراکه  کنند،  ایجاد  را  فرودگاه  این  ترمینال 
این  بودن   باربری  و  آموزشی  نقش  دلیل  به 
فرودگاه، بسیاری ازمردم از مسافربری شدن آن 

بی اطلاع هستند.
ارتقائی همچنین به وجود امکانات ریلی و پروژه 
های جدید در این زمینه اشاره کرد و یادآور شد: 
وجود خط ریلی تهران - تبریز و اجرای طرح دو 
خطه کردن آن، ظرفیت مطلوب و قابل توجهی 
ایجاد خواهد کرد که کرج هم از آن سود می برد 
و با اتمام آن شهروندان استان البرز و سایر ساکنان 
را  آن  از  استفاده  امکان  نیز  مجاور  های  استان 

خواهند داشت.
ساکنان  برای  مشکلاتی  بروز  خصوص  در  وی، 
اتمام  با  اطراف خطوط ریلی نیز گفت: همزمان 
دو خطه کردن راه آهن تهران- کرج - تبریز، باید 
ساماندهی و زیباسازی مناطق اطراف این خطوط 

مناسب  فضایی  ایجاد  بر  علاوه  تا  گیرد  صورت 
برای شهروندان، از بروز حادثه های احتمالی نیز 

پیشگیری شود.

دنیای هوادار: البرز و کرج در محاصر ترافیک 
درون و برون شهری 

این گفته ها و طرحهای در دست  برغم همه 
اجرا، اکنون قرائن و شواحد حاکی از آن است 
که البرز و بخصوص مرکز پرجمعیت آن کرج 
در محاصره ترافیک درون و برون شهری قرار 
گرفته، پدیده ای که تبعات منفی ناشی از آن 
اعم از آلودگی هوا، اتلاف وقت و سوخت روز به 
روز در حال افزایش است و شهروندان و ساکنان 
این استان را با سختی ها و مرارت های مضاعفی 

مواجه کرده است.
دارای  مختلف  های  حوزه  در  البرز  تردید  بی 
توانمندی و ظرفیت های بی شمار و در عین حال 
کاستی های متعددی است، اما ترافیک پیچیده و 
بغرنج این استان و کمبود زیرساخت ها همراه با 
تعلل و تعویق در جهت رفع این معضل کهنه و 
آزار دهنده، شرایط را به جایی رسانده که اکنون 
به جرات می توان ادعا کرد ترافیک فراگیرترین 
مشکل استان البرز است که باید مورد توجه جدی 
قرار  بلندپایه کشور  مقامات  بخصوص  مسوولان 

گیرد.
بنابراین، با توجه به اینکه رفع این مشکل در گرو 
اتمام طرح اتصال بزرگراه همت به بزرگراه شمالی 
کرج و قطار شهری این کلانشهر است و چه بسا 
زیان های مستمر و روزانه ناشی از تاخیر در اجرای 
این دو طرح عمده حتی از تامین اعتبار آنها بیشتر 
باشد، بنابراین انتظار می رود مسوولان استانی و 
مقامات ذیربط کشوری به صورت آنی و اورژانسی 
این  ترافیک  دیرینه  و  ملی  رفع مشکل  درصدد 

استان باشند.

»دنیای هوادار« از مشکل ترافیک کلانشهر کرج 
گزارش می دهد

ترافیک، معضلی برای 
تمام فصول

مرکز استان البرز، تنها کلانشهری در کشور است که گذر اتوبان از وسط آن، 
کرج را به دو قسمت تقسیم کرده است، اتوبانی که به عنوان یک گذرگاه 
ملی، مسیر عبور برای بیش از 10 استان شمال و شمال غربی کشور به شمار 

می رود.
علیرضا  ریحانی

غفارزاده : قاچاق لوازم آرایشی
مشکل اساسی استان

را  آرایشی  لوازم  قاچاق  البرز،  پزشکی  علوم  دانشگاه  معاون 
مشکل اساسی حال حاضر استان البرز معرفی کرد.

جلال غفارزاده، با اشاره به کمیسیون مشترک با دادگستری در 
موضوع مبارزه با قاچاق کالاهای سلامت محور در استان اظهار 
داشت: هنوز میزان قاچاق کالاهای سلامت محور در استان 

علی رغم تلاش بسیار و نظارت، مشخص نشده است.
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی استان البرز با بیان اینکه 
نظارت کافی بر مجموعه ملزومات پزشکی بیمارستان های دولتی 
استان اتفاق افتاده و میزان استفاده از کالاهای قاچاق در این 
بیمارستان ها به صفر رسیده است، ادامه داد: اما متاسفانه در بحث 

لوازم آرایشی و بهداشتی، مشکل اساسی در استان قاچاق است.

برخورد قاطع با گران فروشان بازار 
شب یلدا در کرج

مسئول بازرسی و نظارت اصناف کرج از برخورد با گرانفروشان 
بازار شب یلدا در این شهرستان خبر داد.

رمضان رستمی با اشاره به بازار شب یلدا در هفته جاری اظهار 
داشت: طرح ضربتی نظارت بر بازار شب یلدا از ابتدای هفته 
جاری آغاز شده است که 1۵ اکیپ اختصاصی برای نظارت بر 
این بازار در ۲ شیفت صبح و بعد از ظهر فعالیت دارند که از 

این تعداد 8 اکیپ بر بازارهای شهرستان کرج نظارت دارند.
وی با بیان اینکه نظارت بر بازار تا بعداز شب یلدا ادامه دارد، 
اضافه کرد: در حال حاضر برای شب یلدا، افزایش قیمت در میوه، 
شیرینی و آجیل در استان نداشته ایم. ممکن است افزایش قیمت 
در برخی واحدهای صنفی صورت گیرد که در این صورت بازرسی 

با آن ها  بر اساس قانون برخورد می کند.

    مدیرکل میراث فرهنگی استان البرز 
منصوب شد

با حکم معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان میراث فرهنگی 
فخرالدین  صابری  والمسلمین  و گردشگری، حجت الاسلام 

مدیرکل میراث فرهنگی استان البرز شد.
مراسم تکریم و معارفه مدیران کل میراث فرهنگی استان البرز 
در تاریخ ۲7 آذرماه سال جاری ساعت 14 در سالن سیروس صابر 

اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز برگزار می شود.
در این مراسم از زحمات عبدالناصر میرچی تقدیر به عمل می آید 
و حجت الاسلام و المسلمین فخرالدین صابری به عنوان مدیرکل 
جدید استان معرفی می شود. حجت الاسلام والمسلمین صابری 
نمایندگی مردم تنکابن در مجلس شورای اسلامی و مدیریت 
موزه قرآن و همچنین چندین پست مدیریتی دیگر را در سازمان 

میراث فرهنگی کشور برعهده داشته  است.

کوتاه از البرز



»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 
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روزنامه ورزشی - اقتصادی

یلدا  شب  مناسب  زدیم،  می  ورق  را  تقویم 
نظرمان را به خود جلب کرد. برای یافتن سوژه 
ای ورزشی برای تهیه گزارش به سراغ تقویم 
ورزشی رفتیم و به تولد یکی از مربیان سازنده 
برخورد  فاتحی  احمد  یعنی  کشور  فوتبال 
کردیم. تولدش هم زمان بود با شب یلدا. نمی 
توان ورزشی نویس بود و شناختی از استاد 
فاتحی نداشت. مردی که سال ها در آکادمی 
فوتبال باشگاه استقلال تلاش کرد تا خروجی 
مجتبی  همچون  بازیکنانی  وی  مدیریت 
جباری، خسرو حیدری، وحید طالب لو، فرزاد 
امیرحسین  تیموریان،  آندرانیک  آشوبی، 
هاشمی،  مرتضی  قربانی،  پیروز  صادقی، 
شاهین خیری و.. باشد. تیم  عقاب را به یاد 
داریم که در سال های نچندان دور به همراه 
زنده یاد رضا احدی تلاش های بسیاری برای 
تیم های  داشتند.  فوتبال  در  بازیکن سازی 
گهر دورود، داماش و.. دیگر تیم هایی بودند 
که احمد فاتحی سابقه فعالیت در آنها را دارد. 
به همین مناسبت با این مربی پیشکسوت که 
 A ،دارای مدرک مربی گری درجه یک ایران
آسیا، گواهی بین المللی مربی گری از کشور 
برزیل است تماس گرفتیم تا جویای احوالش 
آکادمی  تمرین  از  بازدید  به  را  ما  که  شویم 
فوتبال پرسپولیس البرز بازدید داشته باشیم 
تحت  آکادمی  این  از  گزارشی  ادامه  در  که 

مدیریت احمد فاتحی را شاهد هستیم.
اولین نکته که توجهمان را جلب کرد، نظم و 
انضباط حاکم بر تمرین بود، تیم ها نوباوگان، 
نونهالان، نوجوانان و جوانان که هر کدام به 
صورت جداگانه زیر نظر مربیان خود در حال 
حاضر  های  خانواده  سراغ  به  بودند.  تمرین 

رفتیم تا از عملکرد این آکادمی جویا شویم.

آکادمی  ویژگی  ورزشی  اخلاق  رعایت 
پرسپولیس 

یکی از والدین هنرجویان آکادمی باشگاه پرسپولیس، 
ضمن ابراز رضایت از رعایت اخلاق ورزشی در این 
آکادمی، گفت: خوشبختانه آنچه در این آکادمی به 
طور واضح به چشم می خورد این است که تمرین 
ها در سطح بالایی درحال انجام است و هیچگونه بی 

نظمی در این باشگاه دیده نمی شود.

وی ادامه داد: از نظر اخلاق، سلامت و همچنین 
از لحاظ فنی حساسیت های ویژه ای نسبت به 
هنرجویان وجود دارد که این موضوع باعث دلگرمی 

خانواده ها می شود.
یکی دیگر از والدین نیز در گفت و گو با خبرنگار 
دنیای هوادار، گفت: برخی مربیان در سایر باشگاه 
ها فحاشی می کنند و یا همواره با گوشی خود 
صحبت می کنند و هیچگونه توجهی به کیفیت 
احمد  آکادمی  این  اما در  ندارند  بازیکنان  تمرین 
فاتحی، مربیانی را به کار گرفته است که از همه 
لحاظ با کیفیت بالایی مشغول به کار هستند و ما 
نیز به صورت کامل راضی هستیم چراکه از موفقیت 
و تضمین آینده فرزندانمان اطمینان کامل را داریم.

دچار  کشور  فوتبال  استعدادیابی  حوزه  در 
ضعف هستیم

در طرف دیگر زمین تمرین چشممان به محمد 

یاراحمدی مربی و پیشکسوت فوتبال کشور افتاد، 
یاراحمدی که سابقه بازی در تیم منتخب فوتبال 
فوتبال  تیم  عنوان سرپرست  به  فعالیت  و  کشور 
اکسین و گهر دورود را در کارنامه دارد این روزها 
در این آکادمی مشغول به آموزش فوتبال است. با 
وی به گفت و گو پرداختیم. یاراحمدی معتقد است: 
یکی از مشکلات رشته جذاب و پرهوادار فوتبال در 

کشورمان، ضعف در حوزه استعدادیابی است.
محمد یاراحمدی تاکید کرد: مشکل بزرگتر و عمده 
تر این است که ضعف استعدادیابی در باشگاه ها، 
آکادمی و مدارس فوتبال نادیده گرفته می شود، لذا 
تا زمانی که این ضعف پذیرفته و جدی گرفته نشود، 
روند فعلی ادامه خواهد یافت و پیشرفت چشمگیری 

رخ نخواهد داد.
وی گفت: بر همین اساس و برخلاف گذشته و بجای 
پیگیری های اهداف کوچک در مدارس فوتبال، با 
در  است  نظارت های صورت گرفته، تلاش شده 

آکادمی فوتبال پرسپولیس البرز به مرور به سمت 
شناسایی استعدادها و بارور کردن بازیکنان خوش 

فکر و خلاق گام برداریم.
ملی  تیم  سابق  بازیکنان  از  خود  که  یاراحمدی 
نوجوانان است، ادامه داد: چنانچه با همین روند پیش 
رویم نوجوانانی خواهیم داشت که همچون نوجوانان 

فعلی در بازی های جهان بدرخشند.
وی یادآور شد: در آکادمی باشگاه پرسپولیس، تیم 
های پایه و جوان حضور دارند و اولویت این آکادمی 
همواره استفاده از بازیکنان مستعد در تمام رده ها 
بوده است که آینده درخشان توام با پیشرفت های 

چشمگیر در انتظار آنها خواهد بود.
به گفته وی، مربیان این باشگاه با روند صعودی که 
در پیش گرفته اند و تیم های جدیدی که تشکیل 
می دهند، تاکنون موفق به کسب امتیازات برتر، 

موقعیت های بهتر و شرایط مطلوب تری شده اند.
این پیشکسوت فوتبال کشور، با اشاره به نقش مهم 

احمد فاتحی که 10 سال تجربه مدیریت آکادمی 
استقلال را برعهده داشته است، افزود: این تجربه 10 
ساله  حضور در آکادمی استقلال و تجربه بسیاری 
که این شخصیت کارکشته فوتبال دارد، باعث شده 
که از وی به طور مداوم در رده های مختلف سنی 

در  باشگاه های مختلف استفاده شود.
 وی توضیح داد: البته تلاش های همکاران احمد 
فاتحی در خصوص کسب موفقیت های آکادمی 
باشگاه پرسپولیس را نمی توان نادیده گرفت، چراکه 
همه آنها در پیشرفت این باشگاه ایفای نقش کرده 

اند.
که  است  این  واقعیت  کرد:  تصریح  یاراحمدی 
را  تلاش  نهایت  پرسپولیس  آکادمی  مدیریت 
انجام داده تا هرآنچه شایسته یک مدرسه فوتبال 
است را در این آکادمی گردهم آورد، ضمن اینکه 
موارد اخلاقی و انضباطی در ورزش نیز با جدیت 
و حساسیت هرچه بیشتر توسط مربیان این باشگاه 

مورد پیگیری و رسیدگی دقیق قرار می گیرد.
کرد:  خاطرنشان  کشور  فوتبال  پیشکسوت  این 
نوجوانان ما در آن زمان به خوبی در مقابل تیم 
اسپانیا که چندین بازیکن پایه از تیم های بارسلون 
و رئال مادرید را داشت و همواره از لحاظ امکانات 
نیز مشکلات چندانی نداشتند، در این مسابقات به 
خوبی درخشیدند، بنابراین چنانچه ما نیز بتوانیم 
روند تیم اسپانیا را در پیش بگیریم و همواره از لحاظ 
علمی، رسیدگی خوبی به بازیکنان داشته باشیم، 
استعدادهای بچه های ما در سطح کشور و جهان 

کم نظیر خواهد بود.

فوتبال پایه بالاترین اولویت این رشته ورزشی 
است

یکی دیگر از مربیان آکادمی فوتبال پرسپولیس البرز 
نیز به خبرنگار دنیای هوادار گفت: توجه به نونهالان 
و نوجوانان برای ارتقای فوتبال کشور یک ضرورت 
اساسی در توسعهٔ  ناپذیر است و نقش  اجتناب 
این رشته ایفا می کند و تنها با اولویت بخشیدن 
به فوتبال پایه است که می توان در آینده شاهد 

موفقیت این رشته در کشور بود.
»رئوف باباخانی« افزود: بدیهی است که عملکرد بهتر 
بازیکنان فوتبال در سطح حرفه ای تنها می تواند با 
کشف استعداد و رشد و توسعه توانایی های بالقوه 
بازیکنان در سنین پایه به تکامل برسد، همانطور که 
میدانیم استعداد به تنهایی فقط یک استعداد است 
و زمانی به یک قهرمان تبدیل می شود که تحت 

پرورش صحیح قرار گیرد.
وی تاکید کرد: بنابراین مهمترین ویژگی در آکادمی 
ها و مدارس فوتبال، در واقع کشف استعدادها در  
مرحله اول و سپس فرایند پرورش آنها است که این 
فرایند با آموزش مهارتها به بازیکنان در آکادمی ها 
ادامه یافته و با حرفه ای شدن بازیکنان در باشگاهها  

به تکامل می رسد.
باباخانی با تاکید براینکه بازیکنان مستعد باید در 
محیط یادگیری مناسب در آکادمی ها و مدارس 
فوتبال قرار گیرند تا بتوانند شکوفا شوند، گفت: 
آکادمی  های  بچه  از  هرکدام  که  دارم  اطمینان 
با  که  دارند  خاصی  استعداد  البرز  پرسپولیس 
شناسایی  نقاط قوت هریک  از این بازیکنان و برنامه 
ریزی و تمرین مناسب می توان از آنها ستاره هایی 

برای آینده فوتبال ایران ساخت.

به مناسبت 66 سالگی استاد »احمد فاتحی«

اخلاق مداری و آموزش اصولی فوتبال اولویت آکادمی پرسپولیس البرز

گزارش ویژه »دنیای هوادار« 

به مناسبت 66 سالگی 
»احمد فاتحی«

به دلیل آلودگی هوای تهران
استقلال - ایران جوان

آسمان جزیره »آبی« است ... 

  سریع و خشمگین 
  مثل سیتیزن ها! 

چشم ها به نقل و انتقالات مرد آلمانی

لغـو شـد

عکس: محمد نیک آئین
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ورزش

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

سرد ولي آماده براي شروع بازي منچستریونایتد مقابل وست برومویچ 
بعنوان کارشناس برنامه..

درخشش و یکه تازی سیتی در صدر لیگ جزیره ادامه داردرونالدو و پسرش. چهارمین قهرمانی رونالدو در جام باشگاه های جهان نیمار همچنان در پاریس می درخشد

معتقد  مونیخ،  بایرن  ستاره  مولر،  توماس 
مقابل   0-1 پیروزی  در  تیمش  که  است 
اشتوتگارت، نمایش متفاوتی ارائه داد. مولر 
در پایان بازی گفت: »اشتوتگارت نمایش 
جذابی نداشت. آنها در سراسر زمین، یک 

در یک بازی می کردند. ما در مقابل این 
تاکتیک خوب بازی کردیم. از پیروزی 0-1 
راضی هستیم. آنها در آخرین ثانیه ها به 
پنالتی رسیدند اما ما باید پیش از آن بازی را 
۲-0 می کردیم حالا ما در سه دیدار پیاپی، 

1-0 پیروز شدیم. اینطور به نظر می رسد 
که ما فوق العاده بازی نمی کنیم اما کیفیت 
لازم را داریم و همین طور هوش لازم برای 
کسب نتیجه؛ حتی زمانی که شرایط خوب 

پیش نمی رود.«

مولر: بایرن، هوش لازم برای پیروزی را دارد

کوتاه از ال کلاسیکوی پیش رو

دیدار سرنوشت ساز »زیزو« و 
شاگردانش

امیررضا  بیات

دنیا،  تمام  فوتبال های  پرتماشاگرترین  از  یکی  آغاز   سوت 
شنبه دوم دی ماه ساعت 1۵:30 به وقت کشور ما به صدا در 
می آید. از »ال کلاسیکوی« شماره ی دویست و هفتاد صحبت 
می کنیم. نبردی که در سرتاسر جهان حتی اگر طرفدار این 
دو تیم نباشد باز هم معیار و ملاک های متعددی دارد که شما 
را به پای تماشای آن می نشاند. شبکه های کابلی، سراسری 
و بنگاه های شرط بندی اروپایی خبر ازبینندگانی نزدیک به 
7۵0 میلیون نفر در سرتاسر دنیا به صورت زنده برای تماشای 
این دیدارمی دهند. پس ذکر تنها این نکته جهت یادآوری 
اهمیت این دیدار برای هواداران هر یک از دو تیم کافی است. 
دیداری که اگر شکست در آن را مصادف با جهنمی سوزان 
برای هواداران هر یک از دو تیم قلمداد کنیم بلاشک اغراق 
نکرده ایم. از بدو تاریخ تولدشان تا به امروز. جدالی تاریخی که 
اگر تنها دیدارهای رسمی و غیردوستانه را در آن ها محاسبه 
کنیم سهم رئال مادرید 9۵ برد و آبی اناری پوشان 91 برد 
و 49 دیدار تساوی خواهد بود. اما فصل جاری از آغاز تا به 
اینجای کار متناسب با آمار و ارقام تاریخی نبوده است. بارسلونا 
با کسب 39 امتیاز از 1۵ مسابقه و 38 گل زده و ثبت میانگین 
۲.۵3 گل در هر دیدار بهترین تیم لالیگای این فصل تا به 
اینجا بوده است. در مقابل، رئالی ها تحت هدایت »زین الدین 
زیدان« تا اینجای فصل شروع و ادامه ی بسیار ضعیفی را در 
لیگ داشته اند و با 8 امتیاز کمتر از بارسلونا در رده ی چهارم 
به سر می برند. 30 گل در 1۵ بازی هم میانگین متوسط ۲ گل 
در هر بازی را برای آن ها ثبت کرده است. اما سابقه نشان داده 
که در ال کلاسکیو و معمولا تمام دربی های حساس جهان 
زمان رویارویی مقابل یکدیگر نتایج به دست آمده در طول 
فصل تاثیر بسزایی در نتیجه گیری در این مسابقه حیثیتی و 
حساس ندارد. باید صبر کرد و دید. آیا رئالی ها می توانند بارسا 
را متوقف و به صدر نزدیک شوند یا کار برایشان سخت تر از 

پیش خواهد شد؟

یادداشت

ماتیچ: رقابت برای قهرمانی 
لیگ برتر پایان نیافته است

پس از شکست یونایتد مقابل سیتی، اختلاف امتیازات دو تیم 
به 11 امتیاز رسیده و بسیاری معتقدند که قهرمانی سیتی از 
حالا قطعی شده است. در حالی که ۲1 بازی به پایان لیگ باقی 
مانده، ماتیچ معتقد است که تیمش هنوز شانس قهرمانی دارد.او 
گفت:»همانطور که قبلا گفتم، هنوز بازی های زیادی باقی مانده و 
فکر می کنم از رقابت برای قهرمانی حذف نشده ایم. اگر بخواهیم 
به سیتی برسیم، باید تمام بازی ها را ببریم. ولی همانطور که 
می دانیم و همه می دانند، در لیگ برتر بردن تمام بازی ها ممکن 
نیست ولی ما همچنان در این رابطه در تلاش هستیم. مشخصا 
ما همچنان در حال رقابت برای قهرمانی هستیم. در جام حذفی 
نیز هستیم و در مرحله حذفی چمپیونزلیگ حضور داریم بنابراین 

یونایتد بازی به بازی پیش خواهد رفت.«

رئال مادرید، تنها تیم 
شش ستاره دنیا

رئال مادرید با قهرمانی شب گذشته اش در جام باشگاه های 
جهان، توانست برای ششمین بار بر بام دنیا بایستد.

با این قهرمانی حالا رئال مادرید تنها تیمی است که توانسته شش 
قهرمانی جهان به دست بیاورد و از رکورد ۵ قهرمانی تیم ملی 

برزیل پیشی گرفت.
رئال سال 1960 با برتری ۵-1 برابر پنیارول اروگوئه برای اولین بار 
قهرمان دنیا شد. 38 سال بعد رئال با پیروزی ۲-1 بر واسکودوگاما 

توانست دومین عنوان قهرمانی خود را کسب کند.
رئال سال ۲00۲ توانست الیمپیای پاراگوئه را شکست داده و در 

قهرمانی های خود هت تریک کند.
در فرمت جدید رقابت ها که جام جهانی باشگاه ها نامیده می شود 
نیز رئال سال های ۲014، ۲016 و ۲017 به ترتیب با پیروزی 
بر سن لورنزو، کاشیما و گرمیو توانسته عنوان قهرمانی را کسب 
کند تا تنها تیم 6 ستاره دنیا لقب بگیرد. برزیل سال های 19۵8، 

196۲، 1970، 1994 و ۲00۲ توانسته فاتح جام جهانی شود.

تمجید ویژه ونگر از سوپر گل 
مسوت اوزیل

آرسن ونگر در آخرین گفتگوی خود پس از دیدار با نیوکاسل 
گفت: »در مجموع ما سزاوار برنده شدن بودیم و فرصت های 
زیادی داشتیم. در 10 دقیقه پایانی اما آرسنال تحت فشار حریف 
قرار گرفت و به طور کلی، احساس می کردم تحت سلطه نیوکاسل 

قرار گرفته ایم.
گل اوزیل مانند یک الماس بود و من برای مسوت خوشحال 
هستم زیرا این چیزی است که شما از او می خواهید. او قاطعانه 

دروازه را هدف گرفت و یک گل فوق العاده به ثمر رساند
نکته عجیبی در بازی های آخر ما رخ داد این است که نمایش های 
ما خوب بوده اند، اما ما پیروز نشدیم، به همین دلیل مهم بود که 

امروز برنده شویم.«

اولین غایب بارسا برای ال 
کلاسیکو مشخص شد

در چند روز اخیر بارسلونا پس از مدت ها با تیمی کامل تمرین 
کرده بود و تقریبا تمام مصدومان این تیم دوره ریکاوری خود را 
پشت سر گذاشته بودند اما روز گذشته جرارد دلوفئو، وینگر جوان 
این باشگاه در جریان تمرین از ناحیه رباط جانبی داخلی پای چپ 
دچار کشیدگی شد و امروز تیم پزشکی بارسا اعلام کرد که او به 
همین دلیل بین یک هفته تا 10 روز قادر به همراهی آبی اناری 

ها نخواهد بود.
به این ترتیب دلوفئو اگر معجزه ای رخ ندهد، بازی حساس مقابل 
رئال که شنبه بعد در برنابئو برگزار خواهد شد را از دست خواهد داد.

همچنین در این بین فعلا مشخص نیست که عثمان دمبله به 
ال کلاسیکو خواهد رسیدیا خیر. او به تازگی و پس از 3 ماه 
مصدومیت در تمرینات گروهی حاضر شده و هنوز حضور یا غیبت 

او قطعی نشده است.

پیکه:  برای قهرمانی چمپیونزلیگ 
باید خوش شانس بود

بارسا در یک هشتم نهایی دو بازی حساس برابر چلسی پیش 
رو دارد

جرارد پیکه، مدافع ارزشمند و البته جنجالی بارسا در مورد لیگ 
قهرمانان گفت: »هر سال فتح چمپیونزلیگ دشوارتر می شود 
چون تیم های بزرگ همگی برای قهرمانی در این تورنمنت انگیزه 

بالاتری پیدا می کنند.
لیگ قهرمانان چالش همیشگی بارسا در هر فصل است و فکر 
برای  بالایی  شانس  امسال  داریم،  که  خوبی  تیم  با  کنم  می 
قهرمانی داشته باشیم. ما عملکردی بهتر نسبت به سال های اخیر 

داشته ایم.
لیگ قهرمانان واقعا تورنمنت دشواری است و اینکه در ماه های 
فوریه و مارس در چه شرایطی قرار دارید اهمیت فراوانی دارد. 
ممکن است با دو بازی بد حذف شوید و باید مراقب بود که در 
فوریه و مارس دچار افت نشویم. سوای همه اینها برای قهرمانی 
چمپیونزلیگ شما به کمی شانس هم نیاز دارید به خصوص وقتی 

برابر تیمی با سطح توانایی های بالا و برابر قرار می گیرید.«

خبر

خبر

مهدی  تیموری

رقابت های  از  این فصل  هفته ی هجدهم 
هم  باز  و  رسید  اتمام  به  هم  جزیره  لیگ 
شاهد تنها چیز قطعی هر هفته از لیگ برتر 
در فصل جاری بودیم. »همان همیشگی«! 
آسمانی  آبی  توسط  حریفان  تحقیر  یعنی 
های منچستر این فصل. »پپ گواردیولا« در 
دومین فصل حضورش بر روی نیمکت داغ 
سیتیزن ها به دنبال خلق رکوردهای عجیب و 
دست نیافتنی است. هرچقدر هم که فروتنانه 
از  تیمش  دیدار  از  پس  های  کنفرانس  در 
»غیرطبیعی« بودن روند تیمش، عدم توانایی 
تکرار قهرمانی بدون شکست در یک فصل 
مانند آرسنال قدرتمند آرسن ونگر در سال 
4-۲003 توسط تیمش بگوید، غیرقابل انکار 
است که روند روز به روز صعودی آنها نه تنها 
برای دیگر تیم های جزیره، بلکه برای هر تیم 

دیگری در دنیای فوتبال رعب آور و رشک 
برانگیز است. 

سیتیزن ها هفت سالی است که به واسطه 
ی حضور شیخ منصور و توان مالی بالای 
باشگاهشان توانسته اند مقابل بزرگان جزیره 
قد علم کنند و همواره حرفی برای گفتن 
داشته باشند. تا جایی که دوبار در فصول 
و  مانچینی«  »روبرتو  توسط   ۲011-1۲
پیگیرینی«  »مانوئل  هدایت  با   ۲013-14
به عنوان قهرمانی دست یافتند. اما چیزی 
که آنها را تا قبل از پایان نیم فصل اول تا 
این حد دست نیافتنی کرده است،»عطش« 
قابل ملاحظه ی شاگردان پپ برای هر دیدار 
است. گویی که هر مسابقه در حکم یک 

فینال اساسی برای آنهاست.
های  هفته  در  ها  آن  متوالی  دیدار  سه 
سیزده، چهارده و پانزدهم لیگ به ترتیب 
مقابل هادرسفیلد، ساوتهمپتون و وستهام 
به خوبی گواه این موضوع است. شاید مهم 
ترین کار پپ در این فصل خوراندن »ذهن 
برنده« به شاگردانش بوده است. چیزی که 
در فصل جاری در هیچ یک از دیگر تیم 
های جزیره ندیده ایم. آنها حتی به تساوی 
های ارزشمند خارج از خانه مقابل حریفان 
سرسختی چون منچستریونایتد، چلسی و 
وست برومویچ و... هم راضی نیستند و با 
تمام جان و انگیزه تنها به دنبال یک هدف 
هستند و آن »پیروزی« است. آنها سریع و 

خشمگین تر از همیشه اند. 
آنها  خیلی  که  زمانی  از  دراز  چندان  مدت 
»بی  قلابی«،  »تیم  تمسخر  و  کنایه  با  را 
سر  پر  های  »همسایه  حتی  و   - ریشه« 
می   - فرگوسن  سرآلکس  قول  از  صدا«  و 
ی  برهه  هوادارانشان  گذرد.  نمی  خواندند 
تاریخی شیرینی را می گذرانند. چیزی که در 

عمر یک قرن و بیست و چهار ساله ی این 
باشگاه و ذهن هوادارانش وجود نداشته است. 
بدون کوچکترین دردسری به هر تیمی غلبه 
می کنند. لک لک های »یورگن کلوپ« را 
با پنج گل سلاخی می کنند. شیاطین سرخ 
»خوزه مورینیو« را به راحتی در اولدترافورد 
شکست می دهند و توپچی های »آرسن ونگر« 
را با سه گل بدرقه و شنبه ای که گذشت نوبت 
به »پوچتینو« رسید تا با چهار گل طعم تحقیر 
شدن را از سوی شاگردان پپ بچشد. تلاش 
آنها برای به ثمر رساندن گل چهارم به تاتنهام 
را به یاد بیاورید! بی نظیر است. آنها با حفظ 
این روند دیوانه وار آمار فوق العاده ی ۵6 گل 
زده در 18 مسابقه با میانگین 3.11 گل در هر 

مسابقه را از خود به جای گذاشته اند. 

پپ از سیتیزن ها تیمی در قد و قواره یکی از 
گزینه های قهرمانی در لیگ قهرمانان ساخته 
است. تیمی که تحت رهبری او جا به جایی 
رکوردهای متعددی را در سر می پروراند. 
یک  طول  در  امتیاز  رکورد 9۵  به  یورش 
فصل. و چه شیرین تر برای او و تیمش که 
این رکورد بیش از یک دهه متعلق به چلسی 
فصل ۵-۲004 تحت هدایت دشمن دیرینه 

»خوزه مورینیو« بوده باشد؟ 
پپ و شاگردانش باید در آخرین ایستگاه نیم 
فصل اول، دوم دی ماه در یک دیدار نه چندان 
سخت خانگی به مصاف بورنموث شانزدهم 
جدولی بروند. در صورت کسب سه امتیاز، 
آنها با ۵۵ امتیاز تنها 41 امتیاز دیگر برای 

تاریخ سازی در جزیره نیاز خواهند داشت.

آسمان جزیره »آبی« است...

سریع و خشمگین
 مثل سیتیزن ها!

گواردیولا: کوین دی بروین
فوق العاده است!

به شانزدهمین  تاتنهام،  برتری مقابل  با  توانست  سیتی 
با  اش  فاصله  و  برسد  برتر  لیگ  در  اش  پیاپی  پیروزی 
منچستریونایتد، تیم دوم جدول را به 14 امتیاز افزایش 
بدهد. البته شیاطین سرخ یک بازی کمتر انجام داده اند؛ 
گواردیولا با ابراز رضایت از نمایش تیمش، بیش از همه از 
نمایش کوین دی بروین، ستاره بلژیکی تیمش تقدیر کرد.

پپ پس از پایان مسابقه گفت: »این نمایش منسجم و 
خوب مقابل تیمی بود که بدون توپ، تیم حریف را بسیار 
به زحمت می اندازد. آنها کیفیت خوبی دارند؛ اما ما واقعا 
خوب کار کردیم تا بتوانیم یکی از قدرتمندترین تیم های 
لیگ برتر را شکست بدهیم. ما بدون توپ، بسیار فروتنانه 
بازی می کنیم. به نمایش کوین دی بروین توجه کنید، او 
فوق العاده است. بدون توپ مانند یک بازیکن که در لیگ 
محلی بازی می کند، می دود. این کار را برای سرمربی و 

باشگاه آسان تر می کند.
از آغاز لیگ، ما خیلی از عملکرد تیم راضی هستیم و من 
عملکرد تیم بدون توپ را تحسین می کنم. تشکر از باشگاه 
که این بازیکنان فوق العاده را برای ما فراهم کرد. اما سه روز 

دیگر، ما یک دیدار دیگر در پیش داریم.«

زیدان: گفته بودم که به رونالدو 
شک  نکنید

رئال در سال ۲017، چهار جام معتبر و حالا پنجمین جام 
را هم به دست آورد تا یک سال تاریخی و بی سابقه را رقم 
بزند.زیدان در پایان مسابقه گفت:» بازی فوق العاده خوبی 
ارائه دادیم. از همان ابتدا کار را جدی گرفتیم و با شایستگی 
هم پیروز شدیم. خیلی خوشحالم و واقعا کاری که این 
بازیکنان انجام داده اند، ساده نبود. این پنجمین جام ما در 
سال ۲017 بود. به اینکه مربی چنین تیمی هستم، افتخار 
می کنم.« گفته بودم که به کریس و توانایی هایش تردید 
نکنید. رونالدو هر زمان که به او نیاز باشد حاضر است و 
هرگز اشتباه نمی کند. او در تمام بازی های کلیدی اثر خود 
را می گذارد. تمدید او؟ امیدوارم این اتفاق بیفتد. هیچکس 

کارهایی مثل او برای رئال انجام نداده است.
امیدوارم رونالدو تا پایان فوتبالش در رئال بماند. اینجا خانه 

اوست و ماندنش برای رئال حیاتی است.«
او در پایان در مورد ال کلاسیکو گفت:»از این بهتر نمی شد. 
بهترین روش رسیدن به دیداری مثل ال کلاسیکو است. 
حالا وقت جشن گرفتن است و وقتی به مادرید برسیم، 
پس از استراحت و جشنی کوتاه، به مصاف با بارسا فکر 

خواهیم کرد.«

آلگری: من سگ نگهبان 
دیبالا  نیستم!

از  بازی های یوونتوس  بارها  دیبالا در هفته های اخیر 
اینتر را روی نیمکت تماشا کرده و  جمله دیدار مقابل 
آلگری ادعا کرد شاید در بازی های بعدی تیمش باز هم 
اتفاقی که در  این ستاره ۲4 ساله نیمکت نشین شود. 
نهایت ممکن است منجر به جدایی دیبالا از بیانکونری 
شود. آلگری گفت:»بعید است دیبالا در ترکیب اصلی قرار 
بگیرد. او برای بازی کردن مشکلی ندارد اما در نهایت من 
باید تصمیم بگیرم که آیا با دو یا سه بازیکن در خط میانی 

تیمم را راهی میدان کنم.«
همچنین در مورد نصیحت های ندود به دیبالا مبنی بر جدا 
کردن زندگی شخصی از حرفه ای گفت: »این تنها یک 
مشاوره از فردی باتجربه است و هر بازیکنی باید با زندگی 
شخصی و حرفه ای خود کنار بیاید. من به او گفتم که سخت 
کار کرده و تمرکز کند اما به هر حال من مربی هستم و سگ 

نگهبان دیبالا نیستم.«
پائولو پسر فوق العاده ای است و هنوز هم می تواند شرایط 
خودش را بهبود بخشد. او در بهترین شرایط فیزیکی نیست 
و مدت هاست در گلزنی ناکام مانده است اما خیلی ها همانند 

ایگواین و مانزوکیچ چنین دوره ای را سپری کرده اند.«

پپ از سیتیزن ها تیمی 
در قد و قواره یکی از 

گزینه های قهرمانی در 
لیگ قهرمانان ساخته 
است. تیمی که تحت 
رهبری او جا به جایی 
رکوردهای متعددی را

در سر می پروراند. 



5
شماره 17 - دوشنبه 27 آذر 1396 

ورزش

برد هیرنفین در حضور کوتاه مدت گوچی
یاران گوچی که طی چهار هفته اخیر با دو باخت و دو تساوی متوالی از نیمه 

بالای جدول فاصله گرفته بودند، موفق شدند با یک گل ناک بردا رده شانزدهمی را 
شکست دهند تا ۲3 امتیازی شوند و در جایگاه هشتم قرار بگیرند.

قوچان نژاد در دومین دقیقه وقت های تلف شده این بازی جانشین هنک ورمان 
شد و سه دقیقه در زمین حضور داشت.

عیادت منصوریان و زکی پور از یک فوتبالیست
»معین کیا«یکی از بازیکنان فوتبال رده سنی نونهالان تیم ایران مهر تهران است که 

اکنون به دلیل ابتلا به سرطان در بستر بیماری به سر می برد. علیرضا منصوریان و میلاد 
زکی پور در اقدامی پسندیده و برای روحیه دادن به این فوتبالیست، به همراه بازیکنان 
ایران مهر و هم تیمی های »معین کیا« به عیادت او رفتند و برای این بازیکن که 

مبتلا به سرطان خون شده، آرزوی سلامتی و بازگشت به میادین کردند.

شجاعی به AEK پیوست 
سایت یونانی از قطعی شدن انتقال ستاره ایرانی پانیونیوس به باشگاه پرطرفدار 

شهر آتن خبر داد. در گزارش سایت SDNA آمده است:» شجاعی که در حال حاضر 
در جنوب اسپانیا و درلاس پالماس مشغول تمرین است تا یکی دو روز آینده مراحل 
فسخ قراردادش با پانیونیوس را طی خواهد کرد تا به صورت رسمی با AEK آتن 

قراردادی 6 ماهه به امضا رسانده و فصل را با این باشگاه ادامه بدهد«.

فولاد خواهان تغییر زمان دیدار با پرسپولیس
باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد خوزستان با توجه به شرایط مطلوب جوی غالب 

بر شهر اهواز در نیمه دوم سال، خواستار برگزاری بازی های خانگی این تیم در ساعات 
14 یا 1۵ شده و با توجه به شرایط نور ورزشگاه غدیر و همچنین دیگر موارد خاص 
شهر اهواز از مسوولان سازمان لیگ درخواست تغییر زمان دیدار شاگردان سید 

سیروس پور موسوی با تیم صدرنشین پرسپولیس را مطرح کرده است.

جانشین چوک در پرسپولیس از کرواسی می آید
چوک، مربی کروات پرسپولیس طبق اعلام برانکو به کار خود خاتمه داد و به زودی 

راهی کشورش خواهد شد تا در فدراسیون این کشور و در رده پایه به فعالیت بپردازد. چوک 
به عنوان دستیار اول، طراحی تمرینات و آموزش پایه را در دستور کار خود داشت. شنیده ها 
حاکی است زلاتکو ایوانکوویچ که پیش از این سابقه فعالیت در فوتبال ایران را در 

کارنامه دارد، به عنوان دستیار در پرسپولیس کار خود را آغاز کند.

شیرجه رحمتی به سمت تغییر شرایط سخت
رحمتی در این مدت آنقدر آماده بوده که شفر تصمیم بگیرد در جام حذفی از او 

استفاده کند و احتمالا این بهترین فرصت است که او شرایط سخت خود را تغییر بدهد. 
با وجود نیمکت نشینی در 11 بازی، پیشنهاد خوبی از تیم های قدرتمند لیگ داشته 
است اما آنچه او را در این تیم ماندگار کرده است، فصل طولانی پیش رو است 

و این که کاپیتان همچنان امید به بازگشت به دروازه استقلال را  دارد.

اخبار داغ فوتبال

والیبال در سراشیبی سقوط؟!

مهرداد  فرشیدی

تیم والیبال بانک سرمایه که تعدادی از ملی پوشان شایسته والیبال 
ایران را در خدمت دارد، نتوانست در رقابت های قهرمانی باشگاه 

های جهان به نتایج خوبی دست پیدا کند.
ملی پوشان والیبال ایران در چند تیم محدود باشگاهی عضویت 
ملی  والیبال  معرف  باشگاهی،  های  تیم  این  واقع  در  و  دارند 
کشورمان هستند. نزول و یا صعود این تیم ها را می توان به تیم 
ملی والیبال کشورمان مرتبط دانست و  به همین دلیل است که 
ناکامی نماینده کشورمان در جام قهرمانی باشگاه های جهان باعث 

نگرانی جامعه ورزشی کشورمان شده است.
والیبال ایران تنها تیم ورزشی ) نه ورزشکار منفرد( است که در 
سطح جهان توانسته برای خود اعتبار کسب کند. این موفقیت 
حاصل سال ها برنامه ریزی صحیح و استفاده از مربیان تراز اول 

جهانی بوده که معمولا در ورزش ما کمتر اتفاق می افتد.
به  ورزشی  تیم  یک  تجهیز  و  تقویت  برای  که  مرتبه  این   
به  برنامه ریزی صحیح  با  و  استانداردهای جهانی توجه کرده 
سرمنزل مقصود رسیده ایم، حیف است که اعتبار بدست آمده را 
به راحتی از دست بدهیم. موفقیت تیم ملی والیبال کشورمان در 
سال های اخیر، توجه ایرانیان به ورزش را افزایش داده و همین 
مساله می تواند نشاط و شادابی عمومی در میان جمعیت هفتاد 
و چند میلیونی مان را افزایش دهد. جدا از این موضوع، عملکرد 
والیبالیست های کشورمان اعتبار و نام ایران را در سطح جهانی 
برجسته تر کرده است و این مهم برای جامعه ورزشی و غیر 

ورزشی کشورمان بسیار مهم و تاثیرگذار است.

یادداشت

دنیای هوادار
 کانال تلگرام

@Dhavadar

در شب گلزنی علیرضا جهانبخش تیم آلکمار ده 
نفره و با نتیجه دو بر یک مغلوب تیم آژاکس شد. 
دیشب در چهارچوب رقابت های  لیگ هلند تیم 
آلکمار به مصاف آژاکس رفت. تا حدود دقیقه ۲0 

برتری ازآن یاران جهان بخش بود و در نهایت تیم 
آلکمار با گل جهانبخش در دقیقه ۲۵ از روی نقطه 
پنالتی جلو افتاد اما پس از آن در دقایق 43 و۵1 
دروازه خود را گشوده دید و دوبریک عقب افتاد. 

پس از دریافت گل دوم آلکمار تلاش کرد تا 
نتیجه را جبران کند اما این حملات راه به جایی 
نبرد تا در نهایت بازی با نتیجه دو بر یک به سود 
قرمز و سفید پوشان آمستردامی به پایان برسد.

در شب گل زنی جهانبخش آلکمار حریف آژاکس نشد

نگاه اول

چهره خوب:
کارلوس کی روش!

فوتبال ایران روزهای عجیب، 
ناامید  حدی  تا  و  پرالتهاب 
کننده ای را سپری می کند و 
نگارنده ی این مطلب معتقد 
است از آنجایی که چهره ی 
به شخص  هفته  این  خوب 

خاصی تعلق نمی گیرد بهتر است آنرا زیبنده کارلوس کی 
روش سرمربی کاربلد پرتغالی تیم ملی کشورمان بدانیم که 
یک تیم ترسناک، رویایی با خط دفاعی مستحکم و بازیکنانی 
همدل از تیم ملی کشورمان ساخته است. هرچند خیلی از 
به اصطلاح »کارشناسان« مجازی و حقیقی از همین حالا 
شمشیر را برای کارلوس و تیم ملی کشورمان از روی بسته اند 
و از حالا ما را ناکام جام جهانی ۲018 روسیه می دانند! کی 
روش قبل از هرچیزی و مهم تر از هر نکته ی دیگری بردن را 
به دی ان ای  فوتبالمان تزریق کرده است و از تک تک مهره 
های تیم ملییک ذهنیت برنده ساخته است. چه کسی بهتر از 

کارلوس برای چهره خوب این شماره؟ 

چهره بد:
و  پرسپولیس  ماجرای 

61 میلیارد  گمشده...!
باشگاه پرسپولیس سال ها و 
سال هاست که به عنوان یک 
جامعه  در  زیان ده  شرکت 
شناخته  ایران  اقتصادی 

می شود. اگر ترازنامه مالی این باشگاه در سال 84 را مطالعه 
کنید متوجه می شوید که سرمایه  در گردش  این شرکت 
دولتی در این سال منفی 3 میلیارد و 606 میلیون و 300 
هزار تومان بوده است. مطابق اسنادی که خبرنگار ایسنا 
به آنها دست یافتهبررسی ترازنامه مالی باشگاه پرسپولیس 
طی سال های 94 و 9۵ نشان می دهد حدود 61 میلیارد از 
دارایی های ثابت مشهود این باشگاه به یکباره ناپدید شده و 

در هیچ سند مالی قابل ردیابی نیست.
گزارش ترازنامه که توسط حسابداران تحت مدیریت علی 
اکبر طاهری تهیه شده با گزارشی که توسط حسابرسان 
برای  اندیشان  شاخص  حسابرسی  موسسه  رسمی 
راستی آزمایی امور مالی باشگاه در مدت مشابه انجام شده 
تزارهای  و  کسورات  در  فاحشی  اختلاف های  و  متفاوت 
منفی و هزینه ها دارد. براستی چه کسی مسوول این سوء 

مدیریت هاست؟

 چهره زشت:
مهدی رحمتی و 

استقلال...!
»یک پایان تلخ بهتر از یک 
تلخی بی پایانه!« سید مهدی 
هردو  استقلال  و  رحمتی 
مشترکا به دلیل شرایطی که 
در آن به سر می برند چهره 
ی زشت این شماره ی ما را 

به خود اختصاص داده اند. هردو در یک بن بست به سر می 
برند. مدت هاست که به لحاظ منطقی به نظر می آید که راه 
رحمتی و استقلال جدا شده است و دیگر نه تیم استقلال و نه 
بلکه اکثر هواداران این تیم حضور او را در صحنه های اصلی 
مبارزات مهم استقلال تاب نمی آورند! به نظر می آید که به نفع 
هردویشان است تا رودربایستی را کنار بگذارند و سنگ هایشان 
را وا بکنند! جدایی رحمتی از استقلال می تواند هم به نفع او و 
اواخر دوران بازیگری اش باشد و هم به نفع استقلال و هواداران  
پرشمار این تیم. البته قابل ذکر هم هست که این روزها سید 

حسین حسینی بسیار می درخشد...!

مهرداد  تیموری

تیم فوتبال استقلال تهران که طی چند هفته ی 
گذشته با نتایج نسبتا خوب توانسته است در لیگ 
برتر خود را از بحران خارج کند. حال بیش از 
پیش این فرصت را دارد تا گامی محکم به سوی 
بردارد.  حذفی  جام  در  قهرمانی  عنوان  کسب 
برکسی حتی متعصب ترین هوادار استقلال و 
سایر تیم ها هم پوشیده نیست که پرسپولیس در 
فصل جاری و در لیگ برتر بهتر از هر تیم دیگری 
هم به لحاظ نتیجه عمل کرده است و این حتی 
در نمایش های تماشاگرپسند سرخ های پایتخت 

هم هویداست. استقلال تهران که اوایل فصل 
در اوج بحران قرار داشت و آبی های پایتخت 
دیگر تاب حضور ده محبوبشان »علیمنصور« را 

نداشتند به وینفرد شفر آلمانی پناه آورده اند. 
پیرمرد آلمانی تا به اینجای کار توانسته است 
متعدد  خطوط  در  را  خوبی  نسبتا  بالانس 
آبی های پایتخت به وجود بیاورد. استقلال با 
شفر تا به امروز در لیگ بازنده نبوده است و آمار 
نسبتا خوبی هم در ثبت کلین شیت که البته تا 
حد زیادی مدیون عملکرد بسیار خوب »سید 
حسین حسینی« بوده است.  اگر مشکلات مالی 
و بد قولی مدیران این باشگاه - نه تنها استقلال 
بلکه دو تیم پرطرفدار پایتخت - برای پرداخت 
مطالبات بازیکنان و دیگر قراردادها از فصول 
برای  را  استقلال  زیادی  حد  تا  یابد  قبلپایان 

رسیدن به ساحل آرامش کمک خواهد کرد. 
دیدار حضور  این  نکات جذاب  از  دیگر  یکی 

ستاره ی نوجوان این فصل آبی »مهدی قائدی« 
باشوی کوچک استقلال است که حسابی خود 
کرده  جا  تهران  استقلال  هواداران  دل  در  را 
دار  آینده  و  تکنیک  جوان خوش  این  است. 
امروز مقابل تیم سابقش که آغاز درخشش در 
آن جا بود، »ایرانجوان بوشهر« قرار می گیرد. 
تماشایی  از دلایل  یکی  تواند  تقابل می  این 
شدن این دیدار در مرحله ی یک چهارم نهایی 
البته که در سوی دیگر  جام حذفی باشد. و 
پرسپولیس هم اگر به همین نوار پیروزی هایش 
ادامه دهد  و استقلال هم بتواند تا فینال خود را 
پیش ببرد تقابل دوباره ی شفر- برانکو این بار 
در فینال جام حذفی بیش از دربی قبلی هیجان 

آورتر و دیدنی تر خواهد بود. 
به  تا  شفر  وینفرد  هدایت  با  تهران  استقلال 
اینجای کار با ارائه بازی هایی سنجیده و البته تا 
حدی تماشاگرپسند - به ویژه مقابل سپاهان در 

ورزشگاه آزادی - و صد البته با مطالعه به خوبی 
توانسته است کنترل خوبی را در تمام سطوح 
اما کماکان مشکل گلزنی  ایجاد کند.  تیمش 
است  نشده  رفع  کاملا  استقلال  مهاجمان  در 
و آمار ضعیف مهاجمان این تیم به خوبی گواه 
این موضوع است. البته برای قضاوت در لیگ هم 
همچنان زود است و زمان مناسبی نیست. چرا 
که یک نیم فصل به طور کامل باقی مانده است. 
اما چیزی که تا به اینجای کار ما و تماشاگران 
لیگ نظاره گر آن بوده ایم خبر از تکرار موفقیت 
سرخ های پایتخت می دهد. ناگفته نماند که از 
یک سو نظم شدید مرد آلمانی، دانش فنی او و 
از همه مهم  انضباطی که به واسطه حضورش در 
همین مدت کوتاهدر استقلال تهران ایجاد کرده 
است. استقلالی را در همین مدت کوتاه ساخته 
است که به تنهایی از استقلال یک فصل و نیم 

اخیر شاداب تر و دوست داشتنی تر است.

بهداد سلیمی وزنه بردار سنگین وزن ایران چند 
لجاجت  و  مهری  بی  مورد  که  است  صباحی 
به  و  گرفته  قرار  برداری  وزنه  جهانی  فدراسیون 
همین دلیل عناوین المپیکی و جهانی را از دست 
داده است. اینکه تصمیم گیرندگان اصلی در وزنه 
برداری جهان کاملا واضح و آشکار به مخالفت با 
بهداد سلیمی پرداخته و اجازه نمی دهند تا وی به 

آنچه که لیاقتش را دارد، برسد به کسی پوشیده 
فدراسیون  مقامات  آشکار  ممانعت  اما  نیست 
جهانی وزنه برداری تنها با بهداد سلیمی است نه با 
فدراسیون وزنه برداری ایران چون سایر وزنه برداران 
کشورمان به آنچه که لیاقت فنی اش را دارند رسیده 
از موفقیت آن ها در  و هیچ فرد و گروهی مانع 

میادین بین المللی نشده اند.

قرار گرفته  بهداد سلیمی مورد غضب  ولی چرا 
است؟ ظاهرا به دلیل رفتاری است که وی پس 
از غلبه بر وزنه و در مقابل کسانی که او فکر می 
کند مخالف موفقیتش در پیکارهای جهانی بوده 
اند، بروز داده است و چون قوانین در مسابقات وزنه 
برداری تا حدودی قائم بر شخص یا اشخاص می 
باشد، مقابله با سلیمی و مردود اعلام کردن موفقیت 
وی در المپیک و رقابت های جهانی چندان کار 
سختی نیست. باید بپذیریم که مشکل به وجود 
نمی شود  حل  کشیدن  شانه  و  لج بازی  با  آمده 
بلکه لازم است تا مقامات فدراسیون وزنه برداری 

فدراسیون  ارشد  مدیران  از  دعوت  با  کشورمان 
ارشد فدراسیون جهانی و یا به ملاقات آنان رفتن 
در محل فدراسیون جهانی و در محیطی کاملا 
صمیمانه مشکل و یا احیانا سوءتفاهم به وجود 
آمده را برطرف کنند. بهداد سلیمی وزنه برداری 

مستعد و جوان است که تا سال ها می تواند در 
میادین جهانی عرض اندام کند و حیف 

است که او را بنا به دلایل نه چندان 
مهم و جدی، از دست بدهیم.

این درست است که وزنه برداری ایران 
مملو از وزنه برداران مستعد و توانمند 

است که حتی بدون کیومرث رستمی و بهداد 
سلیمی هم می تواند قهرمان جهانی شود 

اما اعتبار و اهمیت حضور سلیمی در 
کسی  بر  ایران  برداری  وزنه  تیم 

پوشیده نیست.

مهسا  تیموری

گذشت  که  تابستانی  در  استقلال 
بود.  برتر  لیگ  تیم  بهترین  و  پرهیاهو 
جذب بازیکنان کوچک و بزرگ، خریدن  
حفظ  البته  و  تیم  ها  سایر  ستارگان 
بازیکنان صاحب نام خودش موجب شد 
تا هواداران این تیم سرمست از یارگیری 
پرهیاهو، ناکامی در لیگ قهرمانان آسیا را 
فراموش کرده و در رویای شیرین فصلی 
خاطره انگیز  فرو بروند. آن ها در خیالشان  
بر این باور بودند که مردان ماجراجوی  
برتر  لیگ  جدید  فصل  در  منصوریان 
خاک ریزها را یکی پس از دیگری فتح 
کرده و پرچم آبی را در نوک قله به اهتزاز 
لیگ  برای  هواداران  آورد.  خواهند  در 
هفدهم خواب  های طلایی بسیار زیادی 
دیده بودند. از تداوم پیروزی مقابل حریف 
سنتی تا به زیر کشیدن همه مدعیان و 
البته حضوری مقتدرانه در لیگ قهرمانان 
آسیا به منظور پاک کردن خاطره تلخی 
که خرداد ماه امسال در ذهنشان باقی 

مانده بود .
برای  اما حکایت دیگری  شروع فصل 
از  مملو  مجموعه ای  داشت.  استقلال 
بازیکنان بزرگ اما ناهماهنگ. مردانی 
با  افرادی  ناکارآمد.  ولی  نام  صاحب 

ادعای بسیار اما بازدهی کم. همه این 
تا کاخ  به دست هم داد  موارد دست 
از  زودتر  خیلی   منصوریان  آرزوهای 
آنچه که حتی بد بین  ترین منتقدانش 
نیز تصور می کردند، ویران شود و چند 
روز پس از کناره گیری این مربی وطنی، 
عمارت نیمه ویرانی به نام استقلال در 

اختیار وینفرد شفر قرار بگیرد.
انصافاً  آلمانی  خوش اخلاق  پیرمرد   
توانست تا حدی به اوضاع نابسامان آبی ها 
سروسامانی ببخشد اما کاملاً بدیهی بود 
که نسخه های شفر آن قدر شفا بخش 
نباشد که تیم را تا حد مدعیان این فصل 
بالا بیاورد. حالا همه  چشم  انتظار دور 
برگشت لیگ برتر هستند تا شاید به 
لطف جادوی مرد آلمانی، پسران آبی 
پایتخت دست از حرکت الاکلنگی خود 
آسانسور  دکمه  و  برداشته  جدول  در 

طبقات بالا را فشار بدهند.
اینکه استقلال در دور برگشت متحول 
که  است  پرسشی  نه،  یا  شد  خواهد 
حداکثر تا اواخر دی ماه جواب آن تا حد 
برایمان روشن خواهد  قابل ملاحظه ای 
شد، اما نباید فراموش کنیم  فارغ از هر 
نتیجه ای که حاصل شود، سیاست گذاری 
غلط کادرفنی و مدیریت در تابستان باعث 
سرمایه سوزی شد. آبی ها در فصل نقل 
تابستانی چشمان خودشان  انتقالات  و 
را بستند و سر کیسه را باز کردند که 
حاصل آن صرف هزینه های بسیار گزاف 
برای بازیکنانی شد که تعدادی از آن ها 

همچون: پادوانی، حسن بیت سعید، سجاد 
شهباززاده، علی قربانی، یعقوب کریمی و 
البته مجتبی جباری عملاً کارایی چندانی 
برای تیم نداشته و بیشتر از آنکه منفعت 
از هزینه های  زا شدند.  برسانند، هزینه 
هنگفت مالی گرفته تا حاشیه های فراوانی 
ایجاد  رفت  دور  برگزاری  طول  در  که 
کردند یا به واسطه حضورشان ایجاد شد 
حال آنکه اگر به درستی هدایت می شدند 
یا اساساً جذب استقلال نمی شدند، هم 
خودشان راحت تر بودند و هم استقلال 
دردسرهای به مراتب کمتری را به دوش 
می کشید اما سیاست غلط و مبتنی بر 
آتش  تابستان موجب  در  هیجان زدگی 
زدن سرمایه هایی شد که دود حاصل از 
آن فعلاً به چشم هواداران و البته طیف 

منصوریان رفته است .

وزنه هایی که با لج بازی نادیده گرفته می شود

مشکل »بهداد« را باید با جلسه حل کرد

چشم ها به نقل و انتقالات مرد آلمانی
سرمایه ای که استقلال آتش زد

در جستجوی معصومیت از دست رفته

همین یک جام را دارید

» مصطفی مردی« نوجوان مستعد 
البرزی در زمین زندگی اش به دنبال 
دوستی با توپ است و آینده روشنی 
در این حرفه پیش رو خواهد داشت. 
و  درس  بر  عالی  تمرکز  کنار  در 
مدرسه اما از کودکی رویاهایش را 
در مستطیل سبز فوتبال جستجو 

می کرده است.
که  ایم  کرده  عادت  همیشه   
جنس  از  خبری  های  مصاحبه 
چهره هایی باشد که در حوزه های 
مختلف شناخته شده هستند اما به 
فضای  از  شهروندان  سهم  راستی 
چه  گروهی  و  جمعی  های  رسانه 
که  پسرانی  و  دختران  شود؟  می 

استعدادهای طلایی در وجودشان 
نهفته اما متاسفانه بستری برای بیان 
آن ها وجود ندارد. مصطفی مردی 
و  است  »مردم«  همین  جنس  از 
می خواهد که دست اندرکاران امر 
استعدادهایش را باور کنند و به وی 

مجال »دیده شدن« دهند.
 مصطفی مردی در ابتدای مصاحبه، 
خود را 14 ساله ساکن فردیسِ البرز 
معرفی می کند و به صورت ویژه 
از حمایت های پدر و مادرش که 
بستر پیشرفت و پیگیری علاقمندی 
هایش را فراهم کرده اند، تقدیر و 
تشکر می کند. وی می گوید توقع 
اینکه مسئولان  چندانی ندارد جز 

توجه  استعدادها  شناسایی  برای 
بیشتری قائل شوند و این طور نباشد 
مجال  پارتی  و  پول  با  برخی  که 
مراتب  در  حضور  برای  بیشتری 

حرفه ای ورزش داشته باشند.
از  بسیاری  اینکه  بیان  با  وی   
استعدادهای حقیقی که می توانند 
ورزش را به جلو حرکت داده و برای 
در  کنند،  افتخارآفرینی  کشورمان 
کوچه پس کوچه شهرهای کشور 
کرد:  نشان  خاطر  اند،  مانده  گُم 
شناسایی  با  مسئولان  است  بهتر 
استعدادها، بستر را برای پرورش و 
رشد قهرمانان فراهم آورند که بی 
آسیب  کاهش  بر  مهم  این  شک 

های فرهنگی و اجتماعی نیز تاثیر 
مطلوبی خواهد گذاشت.

عرصه  به  در  والدین  نقش  وی    
مهم  بسیار  را  فرزندان  رسیدن 
من  گوید:  می  و  کرده  ارزیابی 
صمیمانه از زحمات و تلاش های 
از  عزیزم که  مادر  و  پدر  ارزشمند 
لحظه تولد تا امروز متقبل زحماتم 
شده و همیشه از حضورم در عرصه 
اند، تقدیر و  فوتبال حمایت کرده 
تشکر می کنم و امیدوارم که بتوانم 
چشمگیر  های  موفقیت  کسب  با 
و  کنم  جبران  را  آنها  های  خوبی 

موجب افتخارشان شوم.
  این استعداد ورزشی اضافه کرد: 
از  یکی  در  را  فوتبال  ورزش  بنده 
تیم های لیگ آغاز خواهم کرد و 
با پشتکاری که از خود سراغ دارم، 
به  یاری خداوند متعال  با  و  حتماً 

دست  چشمگیری  های  موفقیت 
پیدا خواهم کرد. من مهارت ها و 
آموخته  به خوبی  را  فوتبال  فنون 
ام و آموختنی های لازم را نیز در 
محضر اساتید این عرصه خطیر فرا 

خواهم گرفت.

نوجوان با استعداد البرزی از رویاهایش در مستطیل سبز می گوید

دوستی با توپ در زمین زندگی
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سينما

کوتاه از جشنواره

رئیس سازمان سینمایی:
تلاش برگزارکنندگان جشنواره 

فیلم فجر، دوری از حاشیه و توجه به 
اصل است

در  سینمایی  سازمان  رئیس 
گفت وگو با ستاد خبری جشنواره 
امسال  فجر، گفت: تلاش  فیلم 
فیلم  جشنواره  دست اندرکاران 
و  حاشیه ها  از  دوری  فجر، 
معطوف شدن بیش تر به متن و 
اصل جشنواره است. قصد داریم 
برای رسیدن به نقدهای عالمانه و 
بدون حاشیه های غیرکارشناسی 

تلاش کنیم. 
او افزود: ما عمیق ترین و تندترین نقدها را اگر کارشناسانه باشد 
می پذیریم حتی اگر در مرحله نخست، تلخ به نظر برسد واقعا برای 

ما حکم دارو را خواهد داشت. 
محمد مهدی حیدریان، با اشاره به اینکه سینما مدیوم جهانی 
دارد و می تواند آئینه تمام نمای هنر ایرانیان قرار بگیرد، اظهار کرد: 
به اعتقاد من، بین المللی ترین مدیا و رسانه، سینما است درحالی که 
ما کمتر از آن بهره می بریم. شاید یک راه جدی برای ارتقای سطح 
کیفی کارهایمان این باشد که سینمای ما زودتر بین المللی شود و 
در این مسیر، تولیدات مشترک میان بر خوبی است، اگر از حیث 

موضوعاتی که انتخاب می کنیم، دست مان پرُ باشد. 
رئیس سازمان سینمایی با اشاره به فعالیت کارگردانان و عوامل 
فنی کاربلد و حرفه ای در سینمای ایران، گفت: اگر در حوزه تولید 
با این رویکرد پیش برویم که فیلم را باید برای مخاطب جهانی - 
که بخشی از آن مخاطب ایرانی است- بسازیم، آن اتفاق خوب که 

منتظرش هستیم، رخ خواهد داد. 
حیدریان در ادامه افزود: سینماگران نباید مقطع جشنواره فیلم 
فجر را از دست بدهند، چه فیلم شان در جشنواره حضور داشته 
باشد و چه نه، چه در مسابقه انتخاب شده باشد و چه نشده باشد. 
این مقطعی است که تجربه حضور در آن و در معرض ارزیابی  
تخصصی و صادقانه قرار گرفتن، می تواند برای اهالی سینما، به 

عنوان چراغ راه مفید باشد. 
رئیس سازمان سینمایی، دوره کوتاه جشنواره، دوره  به گفته 
موثری برای سینماگران است که از ورای آن می توان مسیر صحیح 

تولید فیلم  در سال آینده را انتخاب یا اصلاح کرد. 
او اظهار کرد: تلاش امسال دبیرخانه، داوری ها و دبیر جشنواره 
اصل  و  متن  به  شدن  معطوف  بیش تر  و  حاشیه ها  از  دوری 
جشنواره است. قصد داریم برای رسیدن به نقدهای عالمانه و بدون 
حاشیه های غیرکارشناسی تلاش کنیم. ما عمیق ترین و تندترین 
نقدها را اگر کارشناسانه باشد می پذیریم حتی اگر در مرحله 
نخست تلخ به نظر برسد واقعا برای ما حکم دارو را خواهد داشت. 
حیدریان در پایان گفت: خواهش ما از رسانه ها و دست اندرکاران 
این است که اجازه ندهند تا جشنواره به حاشیه برود. همه ما باید 
دست به دست هم دهیم تا سینمای سال آینده در مرتبه بالاتری 
نسبت به امسال قرار بگیرد و در پرتو نقد عالمانه و توجه به متن، 

موفقیت بیشتری کسب کند.
سی و ششمین جشنواره فیلم فجر از 1۲ تا ۲۲ بهمن 96 به 

دبیری ابراهیم داروغه زاده برگزار خواهد شد.

فروش )تومان( نام فیلم  

 20,950,000,000 نهنگ عنبر 2: سلکشن رویا 1

19,780,000,000 گشت 2 ۲

 16,290,000,000 خوب بد جلف 3

 10,781,000,000 اکسیدان 4

 9,125,000,000 ساعت 5 عصر ۵

 5,390,000,000 خالتور 6

 4,930,000,000 رگ خواب 7

 4,805,000,000 زرد 8

4,320,000,000 ماجرای نیمروز 9

3,961,000,000 خفه گی 10

 2,840,000,000 خانه دختر 11

 2,806,000,000 زیر سقف دودی 1۲

 2,640,000,000 نگار 13

 2,630,000,000 سارا و آیدا 14

 2,340,000,000 قهرمانان کوچک 1۵

2,290,000,000 ثبت با سند برابر است 16

 2,120,000,000 برادرم خسرو 17

 2,011,000,000 سه بیگانه 18

 1,980,000,000 ملی و راه های نرفته اش 19

 1,530,000,000 آباجان ۲0

10 فیلم پرفروش روی پرده سینماهای ایران
تا پایان روز جمعه 24 آذر 1396

فروش )تومان( هفته نام فیلم  

 5,392,900,000 6 خالتور 1

 4,805,800,000 10 زرد ۲

3,961,700,000 8 خفه گی 3

 3,290,300,000 ۲ آینه بغل 4

 2,843,900,000 9 خانه دختر ۵

 2,399,400,000 10 قهرمانان کوچک ۵

2,295,100,000 3 ثبت با سند برابر است 6

 1,682,200,000 3 قاتل اهلی 8

466,200,000 ۲ آذر 9

274,800,000 3 صفر تا سکو 10

20 فیلم پرفروش سال 1396 سینماهای ایران

 احمدرضا نوروزی یا »احمد پیکاس« از خوانندگان جوانی است که عشق بی نهایت خودش و همتایانش را علت اصلی ورود به عرصه هنر موسیقی 
می داند. او علاوه بر خوانندگی به ترانه سرایی در کارهایش نیز مشغول است. در رشته روانشناسی تحصیل کرده و امیدهای زیادی برای پیشرفت 

در عرصه موسیقی دارد. »دنیای هوادار« گفتگویی با او ترتیب داده است که می خوانید: 

 1946 دسامبر   18 متولد  اسپیلبرگ  استیون 
کارگردان، تهیه کننده و فیلم نامه نویس آمریکایی 
یهودی، برنده 3 جایزه اسکار و یکی از ارکان مهم 
هالیوود در دهه های اخیر، هم در میان منتقدان 
از موفق ترین  او  بین عامه مردم است.  و هم در 

محسوب  تجاری  زمینه  در  سینما  کارگردانان 
می شود که با فیلم های آرواره ها )197۵(، ای.تی 
رکورد   )1993( ژوراسیک  پارک  و   )198۲(
فروش سینمای جهان را شکست و این فیلم ها 
مجموع  بودند.  خود  دوران  فیلم  پرفروش ترین 

فروش فیلم های ساخت اسپیلبرگ تاکنون به رقم 
چشم گیر 8 / ۵ میلیارد دلار رسیده است و نشریه 
فوربس ثروت این فیلم ساز آمریکایی را بیش از 3 
میلیارد دلار برآورد کرده است.نخستین فیلم بلند 

وی دوئل نام داشت که یک فیلم جاده ای است.

 Steven Spielberg - استیون اسپیلبرگ

چهره هفته

جدول فروش

تکنسین، آرتیست... پیر هالیوود

ماجراجویی های دیوانه وار
دنباله دار...

مهدی تیموری - هجدهم دسامبر)بیسـت و هفتـم آذرماه(، 
زادروز »اسـتیون اسـپیلبرگ« پیر ماجراجوی هالیوود اسـت. 
آقـای اسـپیلبرگ، کارش را از 1۲ سـالگی و بـا بودجه ی کم 
و شـخصی با سـاخت فیلـم های آماتـوری آغاز کـرد. همواره 
فیلـم نامـه هایـش را خـودش نوشـته اسـت. بازیگرانـش هم 
همگـی نابازیگـر و از میـان رفقایـش بودنـد. او هم بـه همراه 
دیگـر همتایان و همدوره ای هایش »مارتین اسکورسـیزی«، 
»پیتر جکسـون«، »سـرجیو لئونه« و... جزو »پسران بداخلاق 
سـینما« در دهـه های شـصت و هفتاد میـلادی بـوده اند. از 
شـما چـه پنهان. نگارنـده ی این مطلب علاقـه ی چندانی به 
سـینمای آقـای اسـپیلبرگ نـدارد. بیشـتر هم نقـد منفی بر 
آثـار متاخـرش داشـته ام. امـا چـه اهمیتـی دارد؟ اصلا من و 

مـن هـا کی باشـیم که او را بپسـندیم یـا نه... 
استیون اسپیلبرگ سال هاست که جایگاه خود را در تاریخ هنر 
هفتم تثبیت کرده است. نخستین فیلم بلندش با دو ساعت و 
نیم زمان را زمانی ساخت که تنها 16 سال سن داشت! و اما 
نقطه عطف شروع آثار او. »دوئل« که در سال 1971 اکران 
جهانی شد. یک فیلم جاده ای کلاسیک با کارگردانی در نوع و 

زمان خود جذاب و هیجان انگیز. 
او از معدود فیلمسازانی است که در اکثر اوقات دو قطب هنری-

تجاری را پیوند داده است. در مجموع فروش کل فیلم هایش، 
او یکی از پولسازترین کارگردانان هالیوود است. 

بـی شـک او یکـی از ماجراجو ترین فیلمسـازان عصر خودش 
اسـت. تعلیـق بـی نظیـر بـا کوسـه و کسـاد کـردن کار و 
کاسـبی کل شـهر در »آرواره هـا« و سـفر موجـودات فضایی 
بـه کـره ی زمیـن - حتـی اگـر بـا مضامینـی تکـراری - در 
»برخـورد نزدیـک از نوع سـوم«، کمدی پرهزینه و شکسـت 
خورده در گیشـه ای چون »1941«، سـری های از شخصیت 
محبـوب و کالـت »ایندیانا جونز«، و شـاهکارهایش »ای.تی« 
و دو جنگـی اسـتادانه بـا فـرم و محتوایـی کامـلا متفـاوت از 
یکدیگـر: »فهرسـت شـیندلر« و »نجـات سـرجوخه رایـان«. 
بـه زعم من سالهاسـت کـه فیلمـی درخور فیلم هـای خوب 
آقـای اسـپیلبرگ بـر پـرده ی جادویـی ظاهـر نشـده اسـت. 
اکنون با تعریف های شـنیده شـده و گسـترده از اثر اخیرش 
»پسـت« منتظـر هنرنمایی تـام هنکس و مریل اسـتریپ در 

اثـری از ایـن پیـر هالیـوودی بـه انتظار نشسـته ایم. 

یادداشت

جدیدترین ساخته کریستوفر نولان که از 
کوتاه ترین فیلم هاي بلند او به حساب 
مي آید، یک درام تاریخي- جنگي است 
که پیش تولید، تولید و پس تولید بسیار 
و  است  گذاشته  سر  پشت  را  عظیمي 
موفق حدودا  اکران  یک  از  پس  اکنون 
600میلیون دلاري، دست به دست میان 

فیلمبازان مي گردد.
نجات  و  تخلیه  ماجراي  »دانکرک« 
بریتانیایي  گیرافتاده  سرباز  330هزار 
در جنگ جهاني دوم توسط انبوهي از 
روایت  است.  نظامي  غیر  هاي  کشتي 
فیلم، از گونه سه لتي الهام گرفته است 
و کارگردان تلاش دارد که تنش ها و 
بحران هاي حاکم بر زمین، دریا و آسمان 
را به طور موازي در منطقه دانکرک به 

تصویر بکشد.
طبق ادعاي خود کریستوفر نولان، فیلم در 
مورد اراده و امید انسان در مواجه شدن 
آیا  است.اما  جنگ  وحشت  و  سختي  با 
»دانکرک« آیینه تمام قد صحبت هاي 

کارگردانش است؟ یا براي مثال نولان در 
جایي دیگر گفته بود »فیلم درباره خانه 
است« اما واقعا تا چه میزان کاراکترهاي 
فیلم درد خانه )وطن( دارند؟ یا در گزارشي 
از  تلگراف منتشر کرده است، نولان  که 
تعدد داستان هایي که در میان 300هزار 
آدم وجود دارد سخن میگوید که هر کدام 
از آنها ممکن است ایدئولوژي خاص خود 
را درباره اتفاقي که برایشان افتاده است، 
داشته باشند و در ادامه میگوید مخاطب 
میتواند با هرکدام از نگاه ها همراه شود. اما 
مگر چقدر از نگاه آدم هاي »دانکرک«  ما 

فیلم را دنبال مي کنیم؟
به نظر اولویت نولان به هیچ وجه هیچ 
مثال  براي  است.  نبوده  ها  این  از  یک 
در مورد خانه)وطن(، لحظه ورود قطار 
دقایق  در  انگلستان  به  سربازان  حامل 
کاراکتر  دو  بین  دوربین  فیلم،  پایاني 
از آن  جوان پاسکاري میشود که یکي 
دو به کل سرش در روزنامه است و نامه 
چرچیل را میخواند و دیگري هم ترس 

از مواجه شدن با مردم دارد و در ابتدا 
خود را پنهان مي کند. به راستي مفهوم 
موازي  تدوین  این  کجاي  در  »خانه« 
سکانس پایاني جاي دارد؟ یا مگر فیلم 
از نگاه یا ایدئولوژي کاراکترهایش چیزي 
ارائه مي دهد که مخاطب با هرکدام که 

انتخاب مي کند همراه شود؟

مساله اینجاست که اولویت اول و آخر 
کریستوفر نولان در »دانکرک«  »تعلیق« 
و القاي حس التهاب است و نه هیچکدام 
از این صحبت هاي روشنفکرانه اي که 
کرده است. اکثر فیلم هاي الهام بخش او 
براي دانکرک - طبق گفته خودش - به 
طرز تعجب برانگیزي فیلم هایي هستند 
که عنصر تعلیق چشم گیري دارند تا 
اینکه مفاهیم جنگي داشته باشند. اما 
سوال دیگري پیش مي آید که تا چه 

میزان در ایجاد تعلیق موفق بوده است؟
تلاش  اگر  نیست  منصفانه 
خصوص  به  و  فیلم  کارگردان،عوامل 
ایجاد  براي  را  موسیقیدان  زیمر  هانس 
تعلیق نادیده بگیریم اما 10۵ دقیقه اي 
که پیش روي ماست، در فیلمنامه بیش 
از حد لنگ مي زند. وقتي فیلمي روي 
نویسنده  و  باشد  تعلیق  از  خالي  کاغذ 
به نگارش تعدادي موقعیت اکتفا کرده 
التهاب،  ایجاد  براي  باشد، خروجي اش 
تنهاروي دوش موسیقي متن، صداگذار، 

بدلکاري، طراح صحنه و دیگر عوامل فني 
فیلم می افتد و حاصل اینگونه مي شود 
فیلم،  اکثر سکانس هاي  تقریبا در  که 
موسیقي حجیمي وجود دارد که ذهن 
مخاطب را رها نمي کند و مساله جایي 
در  حتي  تعلیق  این  که  تر    دردناک 
کارگرداني هم در برخی سکانس ها قافیه 
را به موسیقي و مسائل فني فیلم میبازد 
و ما هم در هدایت بازیگر - میمیک و 
اکت ها - و هم در انتخاب زاویه دوربین و 
هم در میزانسن، تلاشي براي ایجاد تعلیق 
مشاهده نمي کنیم. البته پلان هاي چشم 
با کارگرداني  نواز و درجه یک بسیاري 
در  دارد که  فیلم وجود  در  هوشمندانه 
سکانس هاي کم تحرک فیلم به خصوص 
سکانس هاي پایاني، »دانکرک« را بسیار 

تاثیرگذار تر کرده است.
با این همه »دانکرک«  یک اثر عظیم 
از بدنه سینماي هالیوود است و شانس 
بسیار بالایي در فصل جوایز دارد کمااینکه 
و  فیلم  بهترین  اصلي  بخش  دو  در 

شده  نامزد  گلوب«  »گلدن  کارگرداني 
است و خیلي دور از ذهن نیست که در 
اسکار هم با قدرت حضور داشته باشد. 
تا پیش از »دانکرک«، معمولا فیلمهاي 
کریستوفر نولان به واسطه فیلمنامه هایي 
که برادرش »جاناتان نولان« در نگارش 
آنها همراهي اش مي کرد، چند قدمي 
جدا از بدنه هالیوود به حساب مي آمدند 
اینکه  جز  نیست  اي  چاره  اکنون  اما 
»دانکرک«  بدون جاناتان را یک فیلم 
دلخواه  ایدئولوژي  با  قدرتمند  تجاري 
هالیوود بدانیم. ایدئولوژي ای که بخاطر 
آن بخش مهمي از تاریخچه نبرد دانکرک 
یعني »فرمان توقف هیتلر« حذف شده 
زمان  در  رمزي«ای که  »برتارم  و  است 
انگلیس  دوور  شهر  در  دانکرک  تخلیه 
بود و در دانکرک حضور نداشت، به یک 
باره به عنوان قهرمان نیروي دریایي از 
ابتدا در فیلم ظاهر مي شود و تا زمان 
خروج فرانسوي ها - طبق دیالوگ فیلم 

- دانکرک را ترک نمي کند !

   مختصری خودتان را معرفی کنید.
احمد  هنری  نام  با  نوروزی،  رضا  احمد 
سال 89  از  و  سالمه  هستم. ۲4  پیکاس- 
بطور جدی کار خوانندگی رو شروع کردم. 
با آهنگسازهای متعددی کار کردم. بیشتر 
تمرکز خودم رو در این عرصه گذاشتم در 
کنار خوانندگی درس خودم رو ادامه دادم و 
لیسانس روانشناسی بالینی دارم و برنامه ی 
مدونی نیز برای ادامه تحصیل در رشته ی 

مورد علاقه ام دارم... 

سمت  به  را  شما  چیزی  چه    
موسیقی جذب کرده است؟

بیشترعشـق مجنون وار به موسیقی به شعر 
بـود که باعث شـد پـا در این عرصـه بگذارم. 
اشـعار تمام کارهایی که از من شـنیده شده  
از خـودم بـوده بـا خواننـده هـای متعـددی 
همکاری داشـته ام، از جمله کار» بی تو چه 
کنـم« که باهمکاری دوسـت عزیزم علیرضا 
صـب خیز شـکل گرفت. تنظیم ایـن کار بر 
عهـده دوسـت هنرمنـدم آرش خادمی بوده 
اسـت. ایـن آهنگ یـک قطعه موسـیقی  با 

محتـوای کمی تیره اسـت. 

   کمی بیشتر در مورد محتوای این 
آهنگ برایمان توضیح می دهی؟

ترک  و  رفتن  از  که   است  فردی  روایت 
از  دهد   می  توضیح  خویش  ی  معشوقه 
موسیقی  زبان  با  مخاطبش  با  خاطراتش 
صحبت می کند. در این آهنگ بخش رپ 
کار برعهده ی ماست. در این آهنگ از ساز 
سه تار استفاده کرده ام چون ساز مورد علاقه 
من است ولی سازی که به شکل تخصصی کار 
می کنم گیتار است. هدف اصلی ام زنده نگه 

داشتن فضای موسیقی سنتی است.

  مخاطب موسیقی و شعرهای تو 
چه کسی و یا چه چیزی است؟

آهنگهایی که میخونم به همراه محتوا، اشعار 
در  ندارند.  خاصی  مخاطب  آن  مضامین  و 
اشعاری که می نویسم سعی می کنم حرف 
دل مردم را زده باشم. حتی اگر کم در حد و 
اندازه های خودم سعی ام بر این است که تمام 
تلاشم را کرده باشم. بیشتر تمرکزم در بیان 

اتفاق های جامعه است که در حال رخ دادن 
هستند و ما هر روز شاهد آنها هستیم.

خوانندگی  عرصه  در  تو  هدف    
چیست، کسب درآمد بالا یا...؟

هدف کسب  همیشه  خوانندگی  عرصه  در 
علاقه  و  عشق  اوقات  گاهی  نیست.  درآمد 
باعث می شود تا خود به خود این کار را دنبال 
کنی و این کار درستی است. هر انسانی تو 
دنبال  رو  باید هدف خودش  ای  زمینه  هر 
کند.برای من هنوز اون اتفاقی که باید بیفتد 
نیفتاده است.یعنی تازه اول راه هستم و این را 
میدانم که راه سختی پیش رو دارم ولی دست 

از تلاش بر نمی دارم.

  استقبال از آهنگ هایت چطور 
چه  را  موسیقی  های  هزینه  است؟ 
طور مدیریت می کنی؟ از فعالیت های 

آتی ات بگو
خدارو شکر بازدیداز آهنگ هایم تا به امروز 
خوب بوده است. من اسپانسر ندارم ولی توکلم 
در درجه اول به خداست. بعد از خدا، خانواده 

همه جوره حمایتم کرده اند و می کنند. من 
همواره دست بوس پدر و مادرم هستم. آهنگ 
های بعدی ام به زودی پخش می شوند. کار 
بعدی که قرار است پخش بشود»بد بود« نام 
دارد که همکاری من تو این آهنگ با دوست 
عزیزم امیر حمیدی خواننده جوان پاپ است 
و امیدوارم که به زودی پخش بشود و شنونده 

کار از ما راضی باشند و ما را حمایت کنند.

  حرف پایانی؟
به نظر من نوع بیان یک خواننده خیلی مهم 
و تاثیر گذار است. یعنی نکاتی که در یک اثر 
که  هایی  تحریر  یا  رپر  یک  میکنه  استفاده 
استفاده می کنه یک پاپ خوان این مسائل 
باعث می شوند که یه کار شنیده بشود. متاسفانه 
نگرانی بیشتر خواننده هایی که مثل من در 
عرصه رپ فعالیت می کنند اخذ مجوز است. 
امیدوارم مسئولین حمایت کنند و به کسانی 
که واقعا شایسته هستند مجوز بدهند. در آخر 
هم تشکر می کنم از آقای مهرداد تیموری و 
روزنامه دنیای هوادار بابت دعوت و لطفی که 

به من داشتند.

نگاهی به »دانکرک«، جدیدترین ساخته کریستوفر نولان

تلخي غیبت برادر 
یا طعم اسكار؟

محمدحسین  سیفی

منصفانه نیست اگر 
تلاش کارگردان،عوامل 

فیلم و به خصوص 
هانس زیمر موسیقیدان 

را براي ایجاد تعلیق 
نادیده بگیریم اما 
105 دقیقه اي که 

پیش روي ماست، در 
فیلمنامه بیش از حد 

لنگ مي زند ...

در گفتگو با دنیای هوادار مطرح شد: 

عشق بی حد و مرز
علت ورود جوانان

به عرصه موسیقی 
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اقتصاد

قوانین مدیریت

راهی به سوی موفقیت
در مدیریت

»مدیریت« کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم 
که برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام 
داده ایم. من بعد این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به 
یکی از قوانین مدیریت می پردازد. مطالب این ستون برگرفته 
از آثار نویسنده هایی چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... 
می باشد و بازخوانی چندین باره ی آن ها برای خود ما لذت 

بخش است.
 

قانون شماره یک:  احساس و عاطفه ی آن ها را درگیر 
کنید.

-شما مدیریت افرادی را به عهده دارید که در برابر انجام کار 
حقوق می گیرند. اما اگر آن کار برای آنها فقط »جنبه ی شغل« 
داشته باشد، هرگز نمی توانید بهترین تلاش آنها را داشته باشید. 
اگر آنها هنگامی که سر کار می آیند فقط به ساعت ورود و خروج 
توجه کنند، در بین این دو زمان هم، وقت هایی را تلف کنند و 
حداقل کار ممکن را انجام دهند شما شکست خواهید خورد. از 
سوی دیگر، اگر با لذت به سر کار بیایند و به نظر برسد که تلاش 
می کنند، کوشش و تقلا دارند و با تحسین و ستایش درگیر کار 
خود باشند، شانس زیادی وجود دارد که شما نیز بتوانید بهترین 
و بیشترین استفاده را از وجودشان ببرید. مشکل این است؛ ایجاد 
تغییر از مرحله ی سرد و بی میل کار کردن برای تشکیل تیم 
ایده آل و این کاملا بر عهده ی شماست. این شمایید که باید آن 
ها را تحسین و ستایش کنید، راهنمایی شان کنید، به آنها انگیزه 

بدهید، با آن ها مبارزه کنید و احساساتشان را درگیر کنید.
شما نیز مبارزه و تلاش را دوست دارید و خبر خوب این که 
درگیر کردن احساسات یک تیم کار ساده ایست؛ کافی است 
کاری کنید که به آن چه انجام می دهند اهمیت دهند، این 
هم کار ساده ایست. شما باید کاری کنید که آنها دلیل انجام 
کارشان را درک کنند و بفهمند که کارشان چگونه می تواند در 

زندگی دیگران تاثیر بگذارد.

بعد از سوء تفاهمی که در صحن علنی شورای 
شهر کرج بین عباس زارع و اصغر نصیری رخ 
داد، گفت و گویی با عباس زارع داشتیم تا 
بدانیم پس لرزه های این تنش چه تأثیری در 

روند کار شورای شهر داشته است. 
عباس زارع گفت: شما به من رأی دادید که 
وظایف قانونی ام را انجام دهم. شما یک نمونه 
نشان دهید که من خارج از وظایف قانونی 

خود عمل کرده باشم.
امروز  تا  شورا  ابتدای  از  ما  روند  افزود:  وی 
حمایت از شهردار بوده و  قطعا در آینده نیز 
اینگونه خواهد بود. لذا مایل نیستیم وارد یک 
بازی اشتباه شویم. نه ما باید وارد این نوع 
بازی شویم و نه شهرداری چون منافع مردم 
به خطر خواهد افتاد و زمان برای ارائه خدمت 

به مردم از دست خواهد رفت. 
زارع در مورد تأثیر این اتفاق در روند کار شورا 

در جلسه بعد از این اتفاقات گفت: روز خوبی 
برای شورا بود. شورا منسجم شد. دیگر آن 
بحث هایی که در قالب ۵ یا 8 عضو به تصویب 
می رسید، مطرح نیست و اصلا معنایی ندارد. 
وی در پاسخ به این سؤال که چرا قبلا این 
اصحاب  گاه  نیامد، گفت:  وجود  به  انسجام 
قدرت فکر می کنند که اختلاف باید ایجاد 
کنند تا امور راحت تر پیش برود. ولی این شورا 
این گونه فکر نمی کند و آن وضعیت را ندارد. 
معمولا تجارب گذشته هم نشان داده که چند 
دستگی به وجود می آید. اما الان شورا انسجام 
یافته است و مدیر عالی شهر با انسجام بیشتر، 

راحت تر کار خواهد کرد. 
وی با اشاره به ظرفیت های قانونی در بیان 
صریح و شفاف مطالب گفت: خواهشم این 
است اجازه دهید شجاع باشیم. اجازه دهید 
صراحت داشته باشیم. اجازه دهید از ظرفیت 

های قانونی برای جلوگیری از به خطا رفتن 
قدرت استفاده کنیم. در قانون اساسی این 
ظرفیت ها در نظر گرفته شده که اجازه ندهیم 
قدرت بی محابا پیش رود. هرجا نظر قانون 
به عنوان یک عضو  باشد من  وجود داشته 
حمایت خواهم کرد و هیچ حب یا بغضی در 
این مورد وجود نخواهد داشت. آقای نصیری 

شهردار سیزده نفر عضو شورای شهر است. 
برنامه و بودجه، حقوقی،  رئیس کمیسیون 
نظارت و تحول اداری شورای اسلامی شهر 
کرج در پاسخ به این پرسش که آیا به طرح 
به صراحت  کرده اید؟  فکر  از شهردار  سؤال 
گفت: اصلا. طرح این موضوعات زود است. 
برای انجام هر اقدامی باید هزینه های آن برای 
شهر و مردم را در نظر گرفت. ما نباید وارد 
یک جریان حب و بغضی شویم. دو طرف باید 
از حقوق قانونی خود استفاده کنند. این تذکر 
مکتوبی که داده شد هم به این علت است 
که اشتباهاتی رخ داده و باید جریان به مدار 

ابتدایی و درست آن برگردد.
سوی  از  مطالب  صریح  بیان  زارع  عباس 

شهردار در صحن علنی شورای شهر و دفاع 
اعضای شورای شهر در برابر سخنان وی را  
نشان دهنده بلوغ بالای شورای اسلامی شهر 
دانست و گفت: آن چیزی که اتفاق افتاد در 
صحن علنی رخ داد که نشانگر این است که 
هیچ چیزی پشت پرده نیست.  قطعا شهر 
آینده بهتری خواهد داشت و من خواهش 

می کنم شما هم کمک کنید. 
وی در پاسخ به این سؤال که این اتهامات را 
پیگیری خواهید کرد؟ گفت: 8۵ هزار نفر به 
من رای داده اند. ۲0 سال خدمتگزار مردم 
در این شهر بوده ام. من کوچکترین پیگیری 
برای حقوق شخصی و خانوادگی نکرده ام. 
که  است  محفوظ  من  برای  حق  این  بله. 
پیگیری کنم ولی من بغض نمی کنم. مردم 
مرا شناخته اند، به من رأی داده اند و من 
همه تلاشم را خواهم کرد که شرمنده مردم 
شریف کرج نباشم. از آنجایی که مسئله کاملا 
شخصی است، آن را عمومی نخواهم کرد که 
مردم ناامید شوند. چون در فضای دعواگرایانه 

نمی توانیم کاری کنیم. 

آگهی فقدان سند مالکیت
  آقای مجید رامین به وکالت از وارث محمد اسمعیل رامین طبق وکالتنامه 10444-  1393/10/1۵ دفتر 1۵۲ کرج ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین
 به مساحت 46۲ مترمربع قطعه 300 تفکیکی به شماره ۵0۲1 فرعی از 1۵1 اصلی واقع در اراضی گوهردشت جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۲036۲0 صفحه ۲9۵ جلد 11۲4 املاک به نام محمد اسمعیل
 رامین ثبت و صادر گردیده به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 1۲0آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا
 چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل

گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 96/9۵49/ف
شوش پاشا- رئیس ناحیه1

متن آگهی احضار متهم
 در پرونده کلاسه 9۵0۵3۵ این شعبه آقای علی علی پور شاهراجی فرزند احسان به اتهام انتقال مال غیر تحت تعقیب قرار گرفته
 است. با عنایت به مجهول المکان بودن متهم و در اجرای مقررات ماده 174 قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در امور
 کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت 30 روز از انتشار این آگهی جهت دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر در این شعبه

حاضر گردند. بدیهی است درصورت عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی به غیابی به عمل خواهد امد. 96/9616/ف
بازپرس شعبه ۲7 دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه شهید بهشتی کرج

مهدی رنجگری

خبر

که  واژه  ای  پربحث ترین  تیلدا حسینی- 
در شورای شهر شنیده می شود، »بودجه« 
است. در صحن علنی یک سو تیم مدیریت 
شهری از طرح و لایحه ای که تقدیم شورا 
یک  و  می کنند  دفاع  قانونی  ادله  با  کرده  
سوی دیگر اعضای شورا آن طرح یا لایحه  را 
بعد یا قبل از کمیسیون های مختلف بررسی 

و نظر نهایی خود را ابلاغ می کنند. 
این نوشتار بر آن است بداند چرا گفتمان  در 
مورد بودجه غالبا با »چالش« روبرو می شود 
تا با »تفاهم«. اگر جلسات کمیسیون تطبیق 
در فرمانداری که مصوبات شورا را بررسی 
می کند به این دو رأس اضافه کنیم؛ مثلثی 
متشکل از شورای شهر، مدیریت شهری و 
فرمانداری داریم که سرفصل اکثر جلسات 

آن بررسی »بودجه« است. 

بودجه  تعیین  در  انضباط  عدم   
شهرداری

نگذشته  زیاد  پنجم  کار شورای  به  آغاز  از 
که انتظارات بالایی از آن داشته باشیم ولی 
آنقدر زمان داشته اند که به تفاهم گفتاری 
رسیده باشند. گرچه شاهدیم نه تنها تفاهم 
بین این سه رأس برقرار نشده که حتی به 
زبان و ادبیات مشترک فکر هم نشده است.

سوی  از  که  لوایحی  و  طرح ها  مورد  در 
می رسد،  شورا  صحن  به  کرج  شهرداری 
ابهام، تغییر و نقص در تعیین دقیق ردیف 
بودجه وجود دارد. بارها شاهد بوده ایم برای 
کسر  بودجه ای  ردیف  از  پروژه ای  اجرای 
می شود تا پروژه جدیدی به سرانجام برسد. 
با وجود تذکر رسمی و مکرر رئیس و اعضای 

شورای شهر کرج این معضل همچنان پای 
ثابت جلسات شورای شهر است.

شماره های  در  هوادار«  »دنیای  روزنامه   
به  ابهام«  پر  »بودجه های  تیتر  با  قبل 
شهرداری  در  چرا  که  پرداخت  قضیه  این 
اینقدر بودجه ها مستأصل و لغزنده تعیین 
می شود که به راحتی می تواند از یک ردیف 
به ردیف دیگر منتقل شود. اهم و فی الاهم 
بودن پروژه ها را چه کسانی و چگونه تعیین 
می کنند که گاه از خیر تکمیل یک پروژه 
تشکیلات  تا  می گذرند  نیمه تمام  عمرانی 
سازمانی را آباد کنند؟! مثلا بارها در صحن 
مطرح شد که برای تکمیل ساختمان جانبی 
از  بودجه  پروژه های  شهرداری مرکز کرج 
مختلف کسر و صرف ساخت آن کنند که 

البته با مخالفت شورا روبرو شد.

تطبیق  کمیسیون  اگرهای  و  اما   
فرمانداری 

چرا بیشتر مصوبات شورای شهر در جلسه 
مخالفت  با  فرمانداری  تطبیق  کمیسیون 
روبرو می شود؟ از نظر حقوقی این کمیسیون 
حق موافقت یا مخالفت ندارد بلکه باید نظر 
خود را در مورد مصوبه شورا با این عنوان 
که »با قانون مطابقت دارد یا ندارد« ذکر و 
امضا کند. علیرغم تذکرهای شفاهی و کتبی 
نوشتاری  قانون ساده  شورای شهر، همین 
در مکتوبات این کمیسیون لحاظ نمی شود. 
قانونی  دلایل  ها  مخالفت  این  از  بسیاری 
ندارد که سبب چالش جدیدی در شورای 
شهر شده و اعضا پس از بررسی با اعتراض 
طریق  از  را  موضوع  کمیسیون  رأی  به 

شورای حل اختلاف و روندهای قانونی دیگر 
پیگیری می کنند. به نظر شما این سیکل 

معیوب، وقت گیر و بیهوده نیست؟

 چرخه معیوب بروکراسی اداری 
پروژه متروی کرج با پیمانکار جنجال برانگیز 
آن »سابیر«، در همین سیکل های معیوب 
فرسایشی،  سوژه ای  به  اداری  بروکراسی 
خسته کننده و نخ نما بدل شد. زبان تفاهم 
این  چارچوب  در  سرمایه گذاری  ادبیات  و 
تشکیلات آنقدر گنگ و نامفهوم است که به 
کرات مطرح شد بین تعیین تکلیف پیمانکار 
مترو و تعیین بودجه برای ادامه کار قطار 
شهری تفاوتی عظیم مثل تفاوت »ماه من« 

تا »ماه گردون« است! 
سالهاست ادامه همکاری با سابیر یا خلع ید 
آن مطرح است که این روزها رأی به ادامه 
آن با ذکر قیود و تضامین قانونی پررنگ تر 
اوراق  فروش  آن طرح  پابه پای  است.  شده 
پروژه های  مالی  تأمین  برای  مشارکت 
عمرانی مطرح است که شاید هیچ ارتباطی 
با سابیر نداشته باشد. ولی همین ابهام ساده 
که شاید پول حاصل از فروش اوراق به سابیر 
داده شود، منجر شد در شورا و در جلسه 
کمیسیون تطبیق این طرح با چالش های 
زیادی روبرو شده و بعد از تصویب آن توسط 
شورای شهر کرج، کمیسیون با همان ادبیات 
همیشگی با آن »مخالفت!« کند. اگر شما 
دلیل قانونی را فهمیدید ما و اعضای شورای 

شهر را نیز در جریان قرار دهید! 

  فرصت سوزی سرمایه گذاری

مهدوی  »غدیر  شد  مطرح  که  فاینانس 
با  اعضای شورای شهر  از  یکی  کلیشمی« 
انتقاد از عدم صلاحیت و سواد کم مشاورین 
شهرداری در جذب سرمایه گذار و استفاده 
از پتانسیل بخش خصوصی چالش جدیدی 
ایجاد  سرمایه گذاری  و  بودجه  بحث  در  را 
فرصتهای  گفت:  صراحت  به  وی  کرد. 
خوب سرمایه گذاری در کرج مغفول مانده 
ادبیات  و  سواد  شهرداری  مشاورین  چون 
ارتباط، تفاهم و تعامل  برقراری  لازم برای 
از  وی  ندارند.  را  خارجی  سرمایه گذاران  با 
تفکر تصدی گری دولتی در بدنه شهرداری 
سخن گفت، تفکری ضد اقتصادی، که نه 
تنها سبب رشد و توسعه نخواهد شد بلکه 
چون شهرداری مترصد است همه کارها را 
باشد،  امور  متولی همه  و  بگیرد  در دست 
از  ماندن  مغفول  و  فرصت سوزی  به  منجر 

پتانسیل بخش خصوصی خواهد شد. 

 کمی تأمل...
امروز که کفگیر بودجه مملکت به ته دیگ 
قرار  سفره  کدامین  از  شهرداری   ، خورده 
بودجه  کدام  امید  به  کند؟  ارتزاق  است 
سرانجام  به  نیمه تمام  عمرانی  طرح های 
خواهد رسید؟ بهتر نیست با تغییر در افکار، 
خصوصی  بخش  سمت  به  نگاه  چرخش 
از  قبل  سرمایه گذاری،  فرصت  ایجاد  و 
و  شود  خارج   ریل  از  شهری  قطار  اینکه 
با خود بسیاری از پروژه های عمرانی را به 
دره هولناک فراموشی ببرد، به زبان تفاهم 
نزدیک شد؟ کسی چه می داند شاید بتوان 

در این میان به تعامل هم رسید.

دنیای هوادار از چالش های پیش روی شورای شهر گزارش می دهد

بی  انضباطی در
 بودجه های شهرداری 

هرگز!

انسجام شورای شهر به چه قیمت؟!

عباس زارع: شورا نشان داد 
هیچ چیز پشت پرده نیست

یادداشت

بانوان شهر کرج چقدر تصمیم ساز هستند

مطالبه گری به نام زنان، با سهم 
بانوان، همپای مردان 

                                                -  توانمندسازی بانوان به ویژه  
در مقطع مدیریت کلان، یکی از شعارهای دولت است. شعاری که 
در بدنه دولت کمتر تحقق یافت و بسیاری از زنان آینده نگر در 
کالبدهای دیگر اجتماع که ربطی به دولت نداشت، استقلال رأی و 
توانایی مدیریت خویش را محک زدند و از آزمون »توانمندی« نه 

»توانمندسازی« سربلند بیرون آمدند.
 بسیاری از زنان در طول سال ها کار دوشادوش مردان آنقدر 
تجربه اندوخته اند که از نقش انفعالی خارج شده و در هر سطحی 
از فعالیت اقتصادی و اجتماعی که هستند، صاحب نظر و حتی 

تصمیم ساز باشند.
 بسیاری با فعالیت در کنار مردانی که از ساز و کارهای انحصارطلبانه 
مردانه خارج شده اند و به »زن« به عنوان »انسان« برای رشد و 
تعالی بها داده اند، هم به مردان فرصتی برای نگرش و حل مسائل 
از نگاه ظرافت های زنانه داده اند و هم خود فرصتی یافته اند تا با 
استدلال  مردانه استخوان بندی محکم تری را در کارهای اجرایی 

تجربه کنند.
شورای شهر از آن کانون های پر انرژی و سرنوشت ساز است که 
کار زنانه و مردانه را با هم می طلبد. نگرش مردان آنقدر متفاوت 
شده که در عرصه  انتخابات وقتی زنان نه با زنان که با مردان رقابت 
می کردند، بسیاری از همین مردان به زنان اعتماد کرده و به آنان 
رأی دادند؛ نه از این جهت که فرصتی برای آزمون و خطا به آنها 
دهند که سرنوشت شهر را نمی توان طرح هنرآموزی دانست و 

زنان را دخترکانی در حال تجربه برای آینده. 
جامعه با این باور به زنان رأی داد که آنان از تخصص، شهامت و 

تدبیر لازم در مدیریت کلان برخوردار هستند. 
حال، اجازه داریم از زنان منتخب در شورای شهر کرج بپرسیم: 
در این چند ماه چه قدر در این عرصه تصمیم ساز بوده اند؟ چه قدر 
مطالبات زنان را پی گیری کرده اند؟ چند نطق پیش از دستور ارائه 
داده اند آن هم نه در حد شعار و دلنوشته و یا متنی ادبی که این 
تفکر را به ذهن القاء کند که گویی در عرصه انتخابی دیگر و بیان 

شعارهای انتخابی هستند!
 به عنوان یک زن، به نام زن، به حق زن و به سهم زن این سؤال 
را از شما بانوانی که با رأی ما بر صندلی پارلمان شهری نشسته اید، 
می پرسم که چند پرونده مربوط به تضییع حقوق زنان،  دختران و 
کودکان این شهر در صحن علنی شورای شهر مطرح شد؟ اصلا 
با نگاه فراجنسیتی می پرسم: چه قدر از نقش انفعالی و سنتی زنان 
در تصمیم گیری ها فاصله گرفته  و به سوی نقش مطالبه محور و 

تصمیم ساز پیش رفته اید؟ 
نقش  نتواند  ولی  باشد  داشته  مسئولیتی  زنی  نیست  زیبنده 
آمیخته با حس مادرانه و حاکمیتی خویش را در آن کار دخیل 
کند. زیبنده نیست بعد از این همه دقت در انتخاب و اعتماد 
به صلاحیت، زنان در شورای شهر فقط گزینه ای باشند برای به 
اکثریت رساندن رأی مردان و در تمام ساعات بررسی لوایح یا 
شنونده ای صرف باشند بدون تحلیل یا از عدم اطلاع و اشراف خود 

به لوایح مطرح شده سخن گویند. 
بانو جان، در چینش مدیریتی کلان کشور تغییراتی رخ داده که 
به کمیت حضور زنان در عرصه سیاست نظر ندارد که به کیفیت 
کار زنان تأثیرگذاری می اندیشد که مشارکت پذیری در امور خرد 
و کلان کشور را جامه عمل پوشانده و با شوری زنانه و حضوری 
عاقلانه، در توسعه این مشارکت نقشی نمایشی یا فرمایشی نداشته 
باشند که سال هاست زنان این نقش را در پستوی تاریخ فراموش 

کرده اند.  

 عفت السادات حسینی

محمدی: ابهامات مالی سازمان فضای 
سبز در مدیریت قبل جای نگرانی دارد

عضو شورای شهر با اشاره به گزارش شهردار کرج از وضعیت 
مالی سازمان زیبا منظر شهرداری گفت: این سازمان مبلغ 70 
میلیارد تومان قرارداد بدون هیچ ضوابط قانونی منعقد کرده است 

که جای نگرانی دارد.
حسین محمدی ضمن انتقاد از نحوه گفتمان شهردار و اعضای شورا 
در صحن علنی شورای شهر گفت: شورای پنجم با شعار قانونمداری 

و پاکدستی قرار است کار کند و با هیچ کس تعارف ندارد. 
وی افزود: پیرو نطق شهردار و شرح اتفاقاتی که در سازمان زیبا 
منظر کرج رخ داده است، امید است با حفظ حریم ها که خط 
قرمز ما و مدیریت شهری است و با هدف شفاف سازی، موضوعات 
بررسی شود و افرادی که در این مورد قصور و کوتاهی داشته اند، 

پاسخ گو باشند.
اقدامات انجام شده در دهکده تفریحی باغستان، قیمت های نازل 
اجاره دکه ها و تابلوهای تبلیغاتی شهر، رعایت تشریفات قانونی در 
انعقاد قراردادها و ضمانت حسن انجام کار، موارد دیگری بود که 
محمدی به آنها اشاره و درخواست کرد شهردار و ناظر سازمان بعد 

از بررسی به این ابهامات پاسخ دهند.
جنگلی  پارک  وضعیت  به  رسیدگی  درخواست  همچنین  وی 
باغستان و نهالستان را داشت و ضمن انتقاد از عملکرد شهرداری 
گفت: شهرداری نسبت به گسترش فضای سبز تعهداتی داشته که 

به آن عمل نکرده است.

خبر

احد رسولی رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و 
عضو شورای اسلامی شهر کرج با اعلام اینکه 
کرج شهری گذری است، گفت: درصدد هستیم 
کرج را به مقصد گردشگری یک الی سه روزه 
مسافران عبوری از محورهای مواصلاتی استان 

البرز تبدیل کنیم.
اسلامی  شورای  جلسه  یکیمن  و  سی  در 
شهر کرج تغییر نام کمیسیون سرمایه گذاری 

شورای اسلامی شهر کرج و اضافه کردن کلمه 
گردشگری به این کمیسیون مطرح شد که به 

تصویب اعضای شورای شهر نرسید.
شورای  گذاری  سرمایه  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج با تاکید بر اینکه بر اساس 
بخش  حوزه،  این  در  مطالعاتی  پروژه های 
عمده ای از پهنه های کرج در قالب پهنه های 
توریستی، تفریحی و گردشگری تعریف شده 

و  گردشگری  پروژه های  کرد:  اعلام  است، 
کرج  شهر  اطراف  در  متعددی  تفرجگاهی 
تعریف شده که پروژه گردشگری و تفریحی 
اراضی شمالی شهر کرج، اراضی چمن، طرح 
و  استانداری  تا  دانشگاه خوارزمی  از  پیاده راه 
ساماندهی تپه مراد آب از جمله این موارد است.

احد رسولی با اشاره به اینکه این پهنه ها نیاز به 
ساماندهی دارد که باید طی سال آتی به مرحله 

داد:  ادامه  برسد،  جامع  و  اقتصادی  مطالعات 
بدون شک تنها با انجام امورات یاد شده می توان 

سرمایه گذاری در این بخش را ساماندهی کرد.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر کرج

کرج تا مقصد گردشگری شدن فرسنگ ها فاصله دارد

وحیدی: شورا نباید خنثی و
 بدون اثر باشد

منصور وحیدی، نایب رئیس شورای شهر ضمن انتقاد از دخالت 
بعضی رســانه ها در امور داخلی مدیریت شهری و شورای شهر 

کرج، اولین مشاور شهردار را اعضای شورای شهر عنوان کرد.
منصور وحیدی با اشاره به پرونده های ساخت و ساز بلاتکلیف که 
نه تنها تعهدات قانونی آن انجام نشــده که سیما و منظر شهر را 
نیز به هم ریخته است، بخش اعظم تخلفات را تجاری دانست و 
گفت: چرا باید چنین افرادی با این پرونده های بدهی در همایش 
سرمایه گذاری تریبون در اختیار گرفته هر حرفی دلشان بخواهد 
بزنند. به شورا و عقلانیت توهین کنند و به آنان که ثروت مشروع 
را دوســت دارند، توهین کنند. ما با کســانی که خون مردم را 

می مکند، مخالف و با سرمایه گذار پاکدست موافق هستیم.
 منصور وحیدی پیگیری پرونده های بدهکار را از تکالیف مدیران 
مناطق شــهری و  شهردار دانســت و درخواست کرد مشابه این 
پرونده هایی که بالای میلیاردها بدهکاری به شــهرداری دارند را 

بررسی و پیگیری کنند.
وی در بخش دیگری از سخنانش ضمن انتقاد از تهدیدات صورت 
گرفته گفت: تهدید می شــویم؟ به جهنم! تهدید می کنند سلب 
عضویت می کنیم؟! تا کی می خواهیم جزو شــورایی باشیم که 

خنثی و بی اثر است؟ 
وی همچنیــن از عدم مدیریت مالی دو اســتخر برزنت و  میلاد 
که در اختیار شــهرداری کرج است، انتقاد کرد و گفت: وضعیت 
درآمد بسیاری از املاک شهرداری بلاتکلیف و نامعلوم است. وی 

ساماندهی منابع مالی را از اولویت های شهرداری عنوان کرد. 
نایب رئیس شورای شــهر ضمن اهمیت دادن به منابع انسانی 
به عنوان بزرگترین سرمایه گفت: مهمترین مسیر برای خدمت 
شــناخت است و  بهترین راه شناخت را اعضای شورا به شهردار 
می توانند ارائه دهند. وی با اشاره به اینکه گلایه هایی که شهردار 
مطرح کرد، برطرف می شود، اظهار داشت: اولین مشاور شهردار 
اعضای شورای شهر هستند. خارج از این شورا هر کسی تصمیمی 
بگیرد محترم است ولی باید مبنا و اصولی داشته باشد نه اینکه که 

دیگران تصمیم بگیرند، شورای شهر پاسخگو باشد.

شــهردار کرج، تاکید کرد: افزایش ســطح 
خدمت رســانی اولویــت برنامه ریزی ها در 

شهرداری این کلانشهر باشد.
نصیــری در چهارمیــن مرحلــه از طرح 

بهبود نگهداشت شهر کرج، گفت: رسیدن 
به واقعیت ها و شــفاف بــودن عملکرد از 
ضروریاتی است که باید مورد توجه خانواده 
مدیریت شــهری قرار گیرد. وی با اشــاره 

به آثار مثبت طرح بهبود نگهداشــت شهر 
تاکید کرد: اولویتهای خدماتی در مناطق 
10 گانه شــهر برای اجرای بهتر این طرح 

مشخص شوند.

شهردار کرج: افزایش خدمت رسانی اولویت برنامه های شهرداری باشد
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ارتباط مردمی

»حق با شماست«
برای شما  را  اختصاصی  روزنامه »دنیای هوادار« فضای 
خوانندگان عزیز در نظر گرفته است تا نظرات، انتقادات و 
مشکلات خود را جهت پیگیری توسط این روزنامه ارسال 

کنید. راههای تماس با ما:
02633400318 _ 09101839844

از  که  بگویم  باید  پایین  حصارک  ساکنان  از  یکی  عنوانی  به 
به  می توان  نمونه  عنوان  به  می بریم.  رنج  بسیاری  کمبودهای 
جوی های انباشته از زباله، لوله های قدیمی فاضلاب، افزایش روز 
افزون موش ها در جوی های آب و لوله های فاضلاب اشاره کرد. 

خواهان رفع هرچه سریع تر این گونه مسائل هستیم.
با تشکر نیما ذاکری

با سلام. بنده ساکن فاز 4 مهرشهر هستم. مشکلی که ما داریم 
این است که تاکسی های این محله فقط تا 4 راه درمانگاه این 
مسافت را طی می کنند و در حد فاصل این چهارراه تا انتهای 
فاز، مهرویلا و یا میدان مادر هیچ گونه تاکسی تردد نمی کند. لذا 
خواهشمندیم مسئولین مربوطه، نسبت به این موضوع رسیدگی 

کنند.
سهیلا صابری

 همزمان با تاریک شدن هوا همواره چراغ های پارک منظریه 
خاموش می باشند و امکان تردد و یا استفاده آن برای کودکان 
ما وجود ندارد که گویا مسئولان مربوط به فضای سبز شهرداری، 
سرگرمی کودکان در این پارک ها را در این دنیای ماشینی و 

خانه های آپارتمانی فراموش کردند.
س. سیدی

یادداشت

اخبار ضد و نقیض درباره هواپیما

همکاری با بوئینگ و ایرباس
از حرف تا عمل

مهرداد فرشیدی - این روزها اخبار ضد و نقیضی درباره فروش یا 
خودداری از فروش هواپیما از سوی دو کمپانی بزرگ تولید کننده 

هواپیما یعنی بوئینگ و ایرباس شنیده می شود.
آخرین خبر اینکه اعلام شد کنگره آمریکا در آخرین جلسه خود، 
فروش هواپیما به ایران را ممنوع کرده و اگر مجلس سنا و رئیس 
جمهور آمریکا هم این رای را تایید کنند، بوئینگ آمریکا و صنایع 
ایرباس اروپا هم اجازه فروش هواپیمای نو به ایران را پیدا نخواهند کرد.

البته نشر خبر به دلیل فضای سیاسی موجود در کشورمان با 
تفسیر های مختلفی همراه بود اما گفته می شود که در جلسه 
مورد اشاره کنگره آمریکا درباره لزوم دقت بیشتر درباره پرداخت 
های ایران برای خرید هواپیما بحث و رای گیری شده است و به 
طور مستقیم سخن از ممنوعیت فروش هواپیما به میان نیامده و 

به تبع آن رای گیری هم در این مورد صورت نگرفته است.
بحث فروش هواپیما از سوی بوئینگ و ایرباس به ایران بسیار 
پیچیده است ضمن آنکه بررسی این موضوع هم چندان کار 
ساده و پیش پا افتاده ای نیست که یک روز بگویند مانعی برای 
فروش نیست و روز بعد سخن از ممنوعیت فروش هواپیما به 

میان آورند.
از طرفی اگر قرار بر ممنوعیت فروش بود، قطعا مدیران بوئینگ 
که در لابی های سیاسی آمریکا حضوری پررنگ دارند، از مدت ها 
قبل به این موضوع پی برده و برای سفر به ایران و گفت و گو با 

مقامات هما قرار ملاقات از قبل نمی گذاشتند.
تهران  در  بوئینگ  مدیران  عدم حضور  یا  هر حال حضور  به 
پاسخی مناسب برای این مهم خواد بود تا به الان نه مقامات 
هواپیمایی  و  شهرسازی  و  راه  وزارت  مقامات  نه  و  بوئینگ 
جمهوری اسلامی ایران سخن از لغو ملاقات در تهران به میان 
نیاورده اند. اگر این جلسه در روز های آینده برگزار شود، می 
توانیم به ورود هواپیماهای جدید به جمع ناوگان کنونی ایرلاین 
های ایرانی خوشبین باشیم و در غیر این صورت باید به فکر 
خرید هواپیما های دست دوم به مانند سالهای اخیر برای تقویت 

ناوگان هوایی مان باشیم.

عفت السادات حسینی - درک دقیق 
به  رسیدگی  ریزگردها،  خطر  میزان  از 
برای مهار  این پدیده و تلاش  وضعیت 
بین المللی  اولویت های  صدر  در  آن 
جوامع مختلف قرار گرفته است، تا آنجا 
که واژه ای به نام »دیپلماسی ریزگرد« به 
فرهنگ لغات سیاسی کشورها افزوده شد. 
مشارکت  با  است  که درصدد  سیاستی 
کشورهای  میان  منطقه ای  گسترده 
منشأ  شناخت  راه  در  قدمی  هم جوار 
کانون ریزگردها، راه های مهار و احیای 

آن ها بردارد. 
به  سخن  منطقه ای  مشارکت  از  وقتی 
میان می آید می توان آن را هم در سطح 
کشورهای هم جوار بررسی کرد و هم در 
سطح استان های هم جوار. کار ارزنده ای 
از  از استان های کشور  که در بسیاری 
به  توجه  با  است.  داده  رخ  البرز  جمله 
»حسین  با  گویی  و  گفت  موضوع  این 
محیط  کمیسیون  رئیس  محمدی« 
تا  داشتیم  کرج  شهر  شورای  زیست 
ببینیم در این زمینه چه اقداماتی صورت 

گرفته است. 
دهه  اینکه  بیان  با  محمدی  حسین 
نیز  البرز  گذشته، 
استان  سایر  مانند 
محدوده  های 
دلیل  به  مرکزی 
افت  خشکسالی، 

سطح آب، فقر پوشش گیاهی و ده ها 
عامل دیگر در معرض گرد و غبار قرار 
آلودگی  سوم  یک  گفت:  است،  گرفته 
هوا مربوط به پدیده گرد و غبار است که 
بیشتر در فصل خشک سال رخ می دهد. 
طبق تحقیقات، حدود 10 درصد از استان 
البرز جزو کانون های ریزگرد محسوب 

می شود.
 وی افزود: از آنجایی که برخی کانون های 
محلی مثل تهران،  قم و مرکزی نیز استان 
ما را تحت تأثیر قرار می دهد، لذا مشارکت 
برنامه ریزی  و  استان های هم جوار  بین 
جهت احیای این کانون ها را در دستور 
کار قرار داده ایم. در این راستا دانشکده 
محیط زیست با همکاری سازمان محیط 
زیست طی مطالعه ای کانون های ریزگرد 

را شناسایی کرده اند.
و  البرز  استاندار  با  مکاتبه  از  محمدی 
مشترکی  کارگروه  تشکیل  درخواست 
متشکل از استان های هم جوار خبر داد 
تا در برنامه ای دراز مدت بتوان این کانون 

ها را مهار یا احیا کرد.
شورای شهر  که  آنجایی  از  افزود:  وی   
دفاع  از حقوق شهروندان  است  موظف 
کند شهرداری نیز آمادگی خود را جهت 
مشارکت و همکاری در این زمینه اعلام 

کرده است. 
کار  این  اینکه  به  اشاره  با  محمدی 
است،  کشاورزی  جهاد  اصلی  وظیفه 

سازمان محیط زیست، هواشناسی، جهاد 
کشاورزی و شهرداری ها را در انجام این 
پروژه دخیل دانست تا از نظر مالی در 
مهار این کانون ها به سازمان جنگل ها 

کمک کنند.
وی توسعه جنگل کاری و ایجاد کمربند 
سبز در حریم شهر کرج و خارج از آن 
را فرصت خوبی برای کاهش آلودگی هوا 
و جذب ریزگردها عنوان کرد و از منابع 
طبیعی خواست در این زمینه مطالعات 
دقیقی انجام دهند. همچنین به سازمان 
هواشناسی و محیط زیست توصیه کرد، 
سامانه سنجش کیفیت هوا و پیش آگاهی 
است،  استان  این  کمبودهای  از  که  را 
تقویت کنند و افزود: در زمینه مطالعه، 
طراحی و حتی تهیه آن شورای شهر و 

شهرداری حاضر به همکاری هستند. 

ریزگرد،  کانون  صالحیه:  تالاب   
نقطه گردشگری یا سایت پرنده نگری
محمدی مهمترین کانون ریزگرد در البرز 
را »تالاب صالحیه« محدوده ای از نظرآباد، 
در غرب استان دانست. تالابی با نی زار 
فراوان که زمانی مأمن امنی برای اقامت 
انواع پرنده های مهاجر محسوب می شد. 
وی گفت: متاسفانه در سال های گذشته 
کانالی به طول 30 تا 40 کیلومتر بدون 
که  شد  زده  زیست محیطی  ملاحظات 
سبب از دست دادن رطوبت خاک شده 

و آن را به کانون ریزگرد بدل کرده است. 
استان  به  مربوط  تالاب  این  از  بخشی 
البرز  استان  به  قزوین و بخشی مربوط 
است. وی فاز اولیه اصلاح وضعیت این 
تالاب را کار فیزیکی روی این کانون و 
بعد اقدامات بیولوژیکی و تحقیقاتی عنوان 

کرد. 
محمدی بخش دیگری از کانون ریزگردها 
را مربوط به شهرستان اشتهارد در جنوب 
غربی استان و محدوده ملارد عنوان کرد.

  کانال هایی بدون کارایی
برای پیگیری موضوع با مدیرکل محیط 
زیست استان البرز » فردین حکیمی« نیز 
انجام دادیم. مدیرکل محیط  گفتگویی 
زیست استان البرز گفت: در حال حاضر 
به جز رودخانه های کرج، طالقان، سدکرج 
و طالقان که از زیستگاه های مهم آبی 
استان  در  دائمی  تالاب  استان هستند، 
وجود ندارد و تنها تالاب استان »تالاب 
صالحیه« است که این تالاب فصلی بوده 
و در فصول بارندگی شاهد آبگیری آن 
هستیم. این تالاب که در سال های 94 
و 9۵ آبگیری شد، شاهد حضور بیش از 
صد گونه پرنده آبزی و کنار آبزی مهاجر 
از قبیل پلیکان، حواصیل، فلامینگو، درنا، 
اردک  منجمله  مرغابی ها  انواع  آووست، 
سر سبز، آنقوت، تنجه، غاز خاکستری و 
بسیاری ازگونه های دیگر بودیم که برخی 

از آنها در این منطقه برای اولین بار در 
حاشیه تالاب تخم گذاری و جوجه آوری 

کردند.  
وجود  عدم  دلیل  به  امسال  افزود:  وی 
تأمین حقابه  از طرفی عدم  و  بارندگی 
این  بالادست رودخانه کردان،  در حوزه 
تالاب آبگیری نشد و متاسفانه خشک و 
در حال حاضر  تبدیل به یکی ازکانون 
های ریزگرد شده است. چنانچه امکان 
رهاسازی آب و آبگیری تالاب به صورت 
مستمر میسر شود، تالاب نقش خود را به 
عنوان یکی از عوامل اصلی پیشگیری از 

انتشار ریزگردها ایفاء خواهد کرد.
 او یکی دیگر از مشکلات در حوزه پایین 
زهکش  کانال  وجود  را  تالاب  دست 
دانست که از محدوه قزوین شروع شده 
البرز می رسد. این  و در ادامه به استان 
با هدف کاهش میزان  کانال که ظاهرا 
شوری خاک و بدون رعایت ملاحظات 
زیست محیطی احداث شد، به جز خروج 
و هدر رفت آب از محدوده تالاب، هیچ 
کارآیی دیگری ندارد. یعنی این آبی که از 
دشت خارج می شود بدون بهره برداری به 
رودخانه شور و در ادامه به دریاچه نمک 

منتقل می شود.

 لزوم تأمین حق آبه بالادست
حکیمی در مورد پیگیری های وضعیت 
گفت:  کانال  این 
گذشته  سال  در 
متعددی  جلسات 
در استانداری البرز 
مراجع  سایر  و 
ذیربط تشکیل شد که متاسفانه تاکنون 
منجر به نتیجه نشده. ضمن اینکه موضوع 
از طریق منابع طبیعی و محیط زیست نیز 

در حال پیگیری است. 
این  شناسایی  موضوع  گفت:  حکیمی 
کانون ها در کمیته مقابله با گرد و غبار 
که به ریاست معاونت محترم هماهنگی 
امور عمرانی و با حضور نمایندگان دستگاه 
های اجرایی تشکیل می  شود و وظایفی بر 
عهده دستگاه های اجرایی محول شده، 

پیگیری خواهد شد.
 وی بحث حقابه زیست  محیطی تالاب 
ها  را جزو یکی از 4 سیاست ابلاغی از 
حفاظت  سازمان  محترم  ریاست  سوی 

محیط زیست عنوان کرد و با بیان اینکه 
قانون »حفاظت، احیا و مدیریت تالاب 
بسیار  حقابه  تأمین  به  کشور«  های 
اهمیت می دهد، افزود: بر اساس ماده 1 
این قانون هرگونه بهره برداری که موجب 
تخریب یا آلودگی تالاب ها شود، ممنوع 
است و مرجع تشخیص تخریب و آلودگی 
تالاب ها سازمان حفاظت محیط زیست 

می باشد.  
وی با اشاره به نقش ارزنده تالاب ها در 
تقویت  محلی،  جوامع  معیشت  تامین 
و  اکوتوریسم  و  گردشگری  جاذبه 
جلوگیری از انتشار ریزگردها گفت: تالاب 
ها دارای کارکردهای متعددی به لحاظ 
زیست محیطی، گردشگری، اقتصادی و 
غیره هستند و وجود آن ها به جز منفعت، 
هیچ ضرری برای انسان یا محیط زیست 

ندارد.
حکیمی با اشاره به وجود تالاب صالحیه 
در بخش جنوبی شهرستان نظرآباد افزود: 
بر  علاوه  شود،  آبگیری  تالاب  این  اگر 
تلطیف هوا و جاذبه گردشگری، به عنوان 
یک عامل بازدارنده انتشار ریزگرد عمل 
خواهد کرد و با توجه به امکان حضور 
پرنده های مهاجر می تواند به عنوان یک 
جاذبه اکوتوریسمی و ایجاد سایت های 

پرنده نگری، مفید واقع شود.
وی کانون اصلی تولید و انتشار ریزگرد را 
اراضی جنوبی استان به ویژه شهرستان 
های اشتهارد و نظرآباد دانست و گفت: 
راستای  در  هایی  طرح  اجرای  با  اگر 
بیابانزدایی، اقدامی در جهت جلوگیری 
از پیشروی بیابان، مهار انتشار ریزگردها، 
کنترل و ساماندهی دام ها و شترهای 
سرگردان صورت نگیرد با تخریب اندک 
منطقه،  درختچه ای  و  گیاهی  پوشش 
روند بیابان زایی تشدید و خسارت و آثار 
زیانبار جبران ناپذیر ناشی از آن متوجه 

کل استان خواهد شد.
زیست محیطی  خطرات  مورد  در  وی 
اظهار  ها  تالاب  از خشک شدن  ناشی 
داشت: در اثر عدم تأمین آب لازم برای 
آبگیری تالاب، با توجه به وجود رسوبات 
کانون  به  تالاب  گذشته،  سنوات  در 
مهمی برای تولید و انتشار ریزگرد بدل 

می شود.

   »دنیای هوادار« از مهمترین عامل آلودگی ریزگردهای البرز گزارش می دهد 

مرگ » تالاب صالحیه«
تولدی برای

ریزگردها 

استاندار قزوین:

نخستین یادواره آیت الله فقید هاشمی رفسنجانی با 
حضور مسئولان استانی و فعالان اجتماعی و سیاسی 
کشور در سالن اجتماعات کوثر استان قزوین برگزار 

شد. 
استاندار قزوین گفت: مرحوم آیت الله هاشمی رفسنجانی 
مرد روزهای سخت و از بزرگترین حامیان و دلسوزان 

انقلاب و نظام جمهوری اسلامی بود.
الله  آیت  مرحوم  یادبود  آئین  در  زاهدی  عبدالمحمد 
هاشمی رفسنجانی که در سالن کوثر قزوین برگزار شد، 
افزود: اگر همه حوادث پیش از انقلاب از سال 4۲ به بعد 

و پس از پیروزی انقلاب را بررسی کنیم، به نقش سازنده 
و تاثیرگذار این شخصیت بزرگ بیشتر پی می بریم.

وی با بیان اینکه آیت الله هاشمی رفسنجانی در روزهای 
سخت تصمیم ساز و تصمیم گیر بود، اظهار کرد: به گفته 
مقام معظم رهبری هاشمی یک مبارز نبود بلکه حامی 

همه مبارزان بود.
استاندار قزوین گفت: آیت الله هاشمی رفسنجانی دارای 
رویکردی آینده نگر بود و همواره دغدغه کشور و انقلاب 

را به همراه داشت.
وی با بیان اینکه این شخصیت بزرگ و ماندگار انقلاب 
اسلامی در تصمیم گیری های خود آینده مردم، انقلاب و 
نظام را در نظر داشت، افزود: آیت الله هاشمی رفسنجانی 
در دوران هشت سال دفاع مقدس نقش تاثیرگذاری 
داشت و هیچ تصمیم وی بدون فکر و تحلیل نسبت به 

شرایط و آینده نبود.
استاندار قزوین از آیت الله هاشمی رفسنجانی به عنوان 
شخصیتی فکور و صبور نام برد و گفت: یادمان نمی رود 
که وقتی وی رد صلاحیت شد، همگان را به آرامش و 

ادامه حرکت در مسیر صحیح دعوت کرد.

آیت الله هاشمی رفسنجانی مرد روزهای سخت بود
رئیس شورای شهر تهران:

الله  آیت  گفت:  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
رفسنجانی شخصیتی آینده نگر، فکور، صبور، مثبت گرا، 
بدون خودبینی و مسلط بر اعصاب خود و شخصیتی 

»فراشکوفا« بود.
در مراسم نخستین یادواره آیت الله هاشمی رفسنجانی که 
در سالن اجتماعات کوثر استان قزوین برگزار شد، محسن 
هاشمی بیان کرد: آیت الله هرگاه انقلاب با مشکل روبرو 
بود وارد صحنه می شد و با اینکه بارها مورد هجمه و اهانت 
و تهمت قرار می گیرد اما خود را بالانس می کند و هیچ 
ترسی از حضور در صحنه به خود راه نمی دهد تا زمانی که 

رد صلاحیت شد و اجازه نداد مورد داوری مردم قرار گیرد.
رئیس شورای اسلامی کلانشهر تهران گفت: بعد از 
این موضوع از آقای روحانی حمایت کردند و انتخابات 
آن گونه رقم خورد که اگر اینگونه نمی شد معلوم 
نبود چه سرنوشتی داشتیم. امروز جایشان در کشور 

خالی است.
افراد  کرد:  اضافه  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
مثبت گرا و ارزشمندی در جهان مانند گاندی، امیرکبیر، 
ماندلا و امام خمینی »ره« داریم که شخصیتی فراتر 
از شکوفایی داشتند و رفسنجانی نیز این گونه بود و 
شخصیتی فراشکوفا داشت. هاشمی بیان کرد: ایشان 
به  و  بود  اعصاب خود مسلط  بر  و  نداشت  خودبینی 
خواری و ذلت تن نمی داد و با نگاه روان شناختی در 
مسیر انقلاب حرکت می کرد و تنها کسی است که هر 
روز خاطرات خود را نگارش می کرد و امروز بیش از 3۵ 
دفترچه روزشمار از خاطرات آیت الله در دست است که 
به تدریج آن را چاپ و منتشر خواهیم کرد. وی گفت: 
بررسی زندگی وی  ثابت می کند که وی فراشکوفا بود 

که کمتر افرادی اینگونه هستند.

هاشمی رفسنجانی شخصیتی فراشکوفا بود

عضو شورای شهر تهران:

حزب  استانی  کنگره  نخستین  در  علیخانی  محمد 
کارگزاران سازندگی قزوین و یادواره مرحوم آیت الله 
می کوشند  عده ای  اینکه  بیان  با  رفسنجانی  هاشمی 
تا مردم را دلسرد و ناامید کنند، افزود: برخی نقدها و 
گلایه هایی نسبت به دولت وجود دارد اما ما ضمن نقد، 

بر رأیی که داده ایم، می ایستیم.
علیخانی گفت: بسیاری تلاش دارند بعد از این سلسله 
در  و  جمهوری  ریاست  مجلس،  در  که  موفقیت ها 
انتخابات شورای شهر ایجاد شد، مردم را ناامید کنند 
و در تلاشند دلسردی ایجاد کنند و عاملی که موجب 

موفقیت و پیروزی است را از ما بگیرند؛ اما ما ضمن 
گله و انتقاد از برخی اتفاقات همچنان روی رای خود 

ایستاده ایم.
وی افزود: صبر و ایستادگی بر اعتقادات و درخواست 
مطالبـات و پیگیـری آنهـا جـزو خواسـته های مـا 
می باشـد . بـه پـای ایـن درخواسـت ها می ایسـتیم 
تـا وضعیـت مـا، کشـور مـا و مـردم مـا بـه آنچه که 

شایسـته اسـت برسد.
باید  با صبر  تهران گفت:  اسلامی شهر  عضو شورای 
مطالبات خود را دنبال کنیم و امیدواریم مردم ما به آنچه 

شایسته آن هستند، دست پیدا کنند.
علیخانی افزود: این شخصیت بزرگوار که همه زندگی 
خود را در راه اسلام و انقلاب مجاهدت کرد، در برابر 
همه مشکلات و سختی ها صبور بود و دیگران را نیز به 

صبر توصیه می کرد.
نباید نقش و راهنمایی های آیت الله  وی اظهار کرد: 
هاشمی رفسنجانی و تلاش های دوستداران و حامیان 
وی را در کمک به انتخاب و رای مردم به دکتر روحانی 

و دولت تدبیر و امید فراموش کنیم.

بر رأی خود به دولت روحانی ایستاده ایم

جراح دندانپزشک:

 طرح »چگونه مسواک بزنیم« در مدارس اجرایی شود

پورنگ سازگار، جراح دندانپزشک، چند سالی 
می شود که دو طرح مطلوب و مفید برای 
استان ارائه داده است. به دنبال این موضوع 
و پیگیری طرح های ارائه شده از سوی وی، 
گفت  و  گویی در مطب این پزشک داشتیم و 

پای صحبت هایشان نشستیم.
سازگار در گفت و گو با خبرنگار دنیای هوادار 
از طرحی برای گسترش سطح بهداشت دهان 
و دندان که برای آموزش و پرورش ارائه داده 
است، خبر داد و عنوان کرد: آنچه امروزه در 

سلامت دندان افراد مهم تلقی می شود آن 
را  درست  زدن  مسواک  ابتدا  در  که  است 

آموزش ببیند.
وی ادامه داد: بهترین مکان برای آموزش دادن 
مسائل ضروری مانند سلامت دندان، مدارس 
است که اگر به جای سخنرانی  و یا معاینه های 
رایگان، طرز استفاده صحیح از مسواک را به 
دانش آموزان و یا حتی معلمان بیاموزیم با  
بیماری های فراگیر دهان و دندان رو به رو 

نخواهیم بود.
با  را  طرح  این  اینکه  بیان  با  سازگار 
آموزش و پرورش در میان گذاشته است، خاطر 

نشان کرد: مسئولین آموزش و پرورش از طرح 
من  استقبال کردند و امیدوارم این موضوع به 
مرحله اجرا برسد و ما نیز شاهد ترویج آن از 
سوی والدین، معلمان و مربیان در میان دانش 

آموزان باشیم.
وی درادامه با بیان اینکه بیشتر پزشکان برای 
آموزش این موضوع آمادگی حضور در مدارس 
را دارند، اضافه کرد: چنانچه دستورالعمل این 
طرح صادر شود، به عنوان طراح این مبحث، 

برای آموزش در مدارس داوطلب هستم.

پزشکان  از درب مطب  زباله  دفع  برای 

تدابیری اندیشیده شود
باید  اینکه  بیان  با  دندانپزشک  جراح 
مطب  درب  از  زباله  دفع  چگونگی  برای 
پزشکان برنامه داشته باشیم، تصریح کرد: 
سطح  های  بیمارستان  در  خوشبختانه 
کشور به خوبی عمل دفع زباله صورت می 
گیرد، اما درخصوص زباله های مطب ها و 
جمع آوری آنها باید تدابیری صورت گیرد 
تا با مشکلات جدی روبه رو نشویم چراکه 
اکثر این زباله ها از جنس پلاستیک بوده 
جبران  عواقب  نامناسب،  دفع  درصورت  و 

ناپذیری را خواهد داشت.

ساماندهی  گفت:  البرز  بهزیستی  مدیرکل 
معتادان متجاهر به همکاری بین دستگاهی 

نیاز دارد.
داریوش بیات نژاد اظهار کرد: اعتیاد یکی از 
جامعه  در  اجتماعی  معضلات  پیچیده ترین 
امروز است. فرد معتاد نه تنها دنیای خود را 
به ورطه نابودی می کشاند، بلکه باعث آسیب و 

آزار دیگر افراد خانواده نیز می شود.

مدیرکل بهزیستی البرز با اشاره به اینکه معتاد 
بهبود یافته باید در جامعه پذیرفته شود، افزود: 
بعد از مرحله پاکسازی باید زمینه اشتغال و 
افراد  و  میان خانواده  فرد معتاد در  پذیرش 
جامعه فراهم شود تا فرد بتواند خودباوری خود 

را به دست بیاورد.
بیات نژاد ضمن اشاره به تعداد معتادان متجاهر 
آمارهای  طبق  گفت:  و  کرد  اشاره  استان 

رسیده از دستگاه های مختلف در حال حاضر 
سه هزارو ۵00 معتاد کارتن خواب و متجاهر 

در استان وجود دارد.
وی ادامه داد: باید با همکاری بین دستگاهی 
زمینه ساماندهی و کمک به بهبود و برگشت 
آنها به جامعه را فراهم کنیم تا از این طریق 
استان  اجتماعی  آسیب های  کاهش  شاهد 

باشیم.

جراح دندانپزشــک استان البرز ضمن ارائه طرحی برای آموزش و پرورش مبنی بر چگونه مسواک زدن، گفت: فرهنگ 
سازی این طرح از سوی آموزش پرورش و مسئولین ضرورت دارد.

وجود بیش از سه هزار و 500 معتاد کارتن خواب در البرز

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

rastakhiznews.ir

یادگیری در هوش مصنوعی)5(

از روش های یادگیری در هوش مصنوعی  انواع مختلفی 
بکار برده می شود. ساده ترین آن یادگیری به روش آزمون 
و خطا می باشد. برای مثال کیش و مات در شطرنج که 
به منزلۀ برد یکی از طرفین بازی می باشد. برنامه ممکن 
است تمامی حرکات را به طور تصادفی انجام دهد تا به 
نتیجه مطلوب منتهی گردد. در مرحلۀ بعد رایانه حرکات 
مناسب برای رسیدن به پیروزی را ذخیره می سازد تا در 
آینده هرگاه به مسئله مشابه برخورد کرد توانایی های حل 
آن را با روش ذخیره شده داشته باشد. این روش در هوش 
امروزه  که  می شود  نامیده  ریشه ای  یادگیری  مصنوعی 
موضوع پیش پا افتاده ای محسوب می شود. چالش پیش رو 
»یادگیری ریشه ای« تعمیم آن به مسائل دیگری می باشد. 
فرآیند تعمیم شامل استفاده از تجربیات گذشته در مسائل 
جدید می باشد. برای مثال برنامه ای که توانایی یافتن زمان 
افعال گذشته از روی افعال حال را دارد با روش »یادگیری 
ریشه ای« توان یافتن افعال آینده را نخواهد داشت مگر آنکه 
قبلاً مثال هایی از آن را آموخته باشد ولی در فرآیند تعمیم 
برنامه با آموختن ساختار فعل آینده، توانایی پیاده سازی روی 

افعال حال را خواهد داشت.

یادداشت

علی گرامی متین


